
PROT0.X6L Nt WI/2O15

z sc{t Redy Gmlny Rybro odblrtej w dtdu 23 czetwca 2Ol5 t.
e Sall OSP w Rybnte pod Przewodnlctwem

Pena Aldrzeja KotracLlego - Przesoddczqcego Rady Gmtny Rybtto

Obmdy rozpoczato o godz. 10:00, zakofrczono o godz.lTtOO

Stan osobowy Rady - 15 Radnych.

- lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Spoza Rady Cminy w sesji ucrslniczyli:

l.Pan Tomasz Wegrrynowski - W6jt Gminy
2.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy
3.Pani Zdzislawa ltanicz - Skarbnik Gminy
4.Pan Zbigniew Drzystek - Radca Prawny
s.Pan Cezary G6rnecki
6.Pani Magdalena Anczykowska - Przewodniczqca Rady Powiatu Dzialdowskiego
7.Pan Janusz (aczmarek - Radny Rady Powiatu Dzialdowskiego
8.Pan Bogdan Kopaiski - Radny Rady Powiatu Dzialdowskiego
g.PanBartlomiejLewalski -RadnyWarmiisko-MazurskiejlzbyRolniczej
lo.Soltysi - lista obeclosci stanowi zalacznik do protokolu,
l l.Mieszkaicy

Ad.1 I 2 Ofirarcle sesjl I atwlcr&enle prawonocnoscl obtad.
Obrady VII sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:00 Pan Andrzej Kornacki
Przzwodtlcz4cy Rady Gminy. Powital wszystkich obecnych- Nastcpnie stwierdzil, ie po
sprawdzeniu fsty obecno6ci, na sali znajduja sie wszyscy Radni.

Ad.3, Ustalede potrqdku obrad.

Porzsdek obrad:
1. Otwarcle aeajl.
2. Stwlerdzenle prawotEoc|to6cl obrad.
3. Ustalede pozqdku obr:ad.
4. PrzyJecte protokolu z VI seajl Rady Gmlny Rybno.
S.sprawozdade dledzy3esyJne.
6.Aholutortum dla W6Jta G|!l!y Ryblo za 2014 roL:
l)Przedstawienie sprawozdania z wykonania budzetu Gminy Rybrro za 2074 rok oraz
sprawozdania fi na.nsowego.
2)Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Rybno.
3)Przedstawienie Uchwaly Skladu Orzekajacego Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Olsztynie w sprawie wydania opinii o przedlo2onym przez W6jta Gminy Rybno spmwozdaniu
z wykonania budietu Gminy Rybno za 2014 rok.
4)Przedstawienie uchwaly Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno w sprawie zaopiniowania
wykonania budzetu oraz',rrdosku dotyczqcego absolutorium.
s)Przedstawienie Uchwaly Skladu OEekajacego Regionalnej lzby Obrachunkowej w
Olsztynie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewi?,.jnej Rady Gminy Rybno
dotyczacego udzielema absolutodum dla W6jta Gminy.
6)Debata.
7)Podjecie uchwal w sprawie:
a)zatwierdzenia sprawozdania fmansowego oraz sprawo?d.ani.a z \rrytkonania budzetu za 2014

b)udzielenia W6jtowi absolutorium za 2014 rok.
T,Podjecte ucheal w aastepdqcycb sprawach:
l)zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2O|5-2O2O,
2)zmian w budiecie Gminy Rybno na 2015 rok,
3)powolania zespolu opiniujqcego kandydatury na lawnik6w na kadencje 2016-2019,



4)zmiany uchwaly Nr [/15/14 Rady Gminy Rybno z dnia 30 grudnia 2014 r' w sprawie

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno na 2Ol5 tok,
s)ustalenia wysokosci i zasad przyznawania diet dla soltys6w'
6izrniany uchwaly w sprawie p&yst4pienia Gminy Rybno do Stowazyszenia l,kalnej GruPy

Dzialania na Rzecz Rozwoju Gmin Kurzctnik i Grodziczno'
Tlustanowienia pomnika przyrody.
8.wobe mtostl t zapytanla.
g.zaroblecle obnd.

Przewodniczacy przedstawil porzadek obrad, kierujac zapytanie o propozycjq zmiany
porzadklr obrad.
Wnioslo o zmiane porzqdku obrad sesji wnie6h:

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka w imieniu W6jta Gminy wniosla o zmi€ne
porzadlru obrad w nastepujqcym zakresie:
l.W pkt 7 wprowadzenie projektdw uchwal w nastcpujacych sprawach:
lIako ppkt 8 - zmiana Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakteEe socjalnym
dla uczni6w z€mieszkatych na terenie Gminy Rybno,
2Iako ppkt 9 - upowaznienia Kierownika Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Rybnie
do prowadz,enia post€powania w sprawach Swiadczenia pomocy materialnej o chaiakterze
socjalnym dla uczni6w zamieszkalych na terenie Gminy Rybno,
3[ako ppkt l0 - nadania tjrtulu ,,Honorowego Ob]rratela Gminy Rybno" dla Pana Karola
Okrasy,
4[ako ppld 11 - podjecia wsp6lpracy partnerskiej Gminy Rybno z Gminq Heiden (Republika
Federalna Niemiec) ,

sliako ppkt 72 - wraiter\ia zgody na udzielenie bonilikaty od ceny nieruchomosci,
6[ako ppkt 13 - w].razenia zgody na udzielenie boniflkaty od ceny nieruchomosci,
7[ako ppkt 14 - nieodplatnego przejecia nieruchomoici z przez\aczeniem na cele
rekreacyjne,
8[ako ppkt 15 ' nieodplatnego przejccia nieruchomoeci 2 pfl'eznaczeniem na cele
rekreacyjne,
2.Jako pkt 8 - dyskusja na temat budony kumik6w w miejscowo6ci Gralewo_Stacja oraz
apel Rady Gminy Rybno w sprawie iewlrazenie zgody na budowe kumik6w.
2)Jako pld 9 - wystapienie Pana Janusza Kaczmarka - Radnego Rady Powiatu na temat
bezdomnosci ps6w.

Rada cElDy w glososallu Ja*nytd [r ustrwow:/ sklad Rady 15 Rsdnych t obecaoccl
15 Radnych, Jedroglosde 15 glo3ami:
- ,,ra"- 15,
-"pEeclw"- O
-,,w3tlzlrdqlqcych ate" - O
przyJ€la eutoiel w Bpmele zElary potz4dku obred.

Nastepnie Pan Andrzej Komacki - Peewodniczacy Rady poddal pod glosow€nie porzadek
oblad:

Rada GElny t' glosoeariu Jaeny|o aa ustawowy sLlad Rady 15 Radnych w obecnoiicl
15 Redrych glosarni:

- ,,pizeclw'- O
- ,,w.trzJrmdqcych sle' - O
przldele porzqdel obrad VII 3e3Jt Rady Gmfuty, Id6ry po otwarciu sesji, stwierdzeniu
pmwomocno6ci obrad i pzedstawieniu porz4dku obmd jest nastepujqcy:

4. PrzJdecle protokolu , VI B€BJI Rady Gatury Rybno.
S.sprel'ozdanle mledzyse3yjae.



6.Ab6olutortum dte W6Jta GmtDy Rybno ta 2014 rok:

llPrzE dstawienie sprawozdania ' wi-1JJ1-"a*tu Gminy Rybno 2a 2ol4 tok orcz

sprawozdania fina.nsowego'
ii#.a.o."i."i. i"r"rm;ji o stanie mienia komunalneSo Gminv R{blo 

^
3iPrzrdstawienie uchwaly skladu d-tuiultgt R;gionalnej lzby 

-obrachunkowel 
w

olsztvnie w sprawie r.yott o optu t oi"!i#Jnv"" pt"tZ wqo bminy Rybno sprawozdaniu

, *1rtiottutti. iuaz.tu Gminy Rybno za 2014 rok'
4lprzedstawienie uchwaly Komisji x"r,fr,.:".:-i"ay o-iny Rybno w sprawie zaopiniowania

*"t"i.t* ttd2e," .r^z ;iosku dolycz-qcego absolulorium'

s)'prz€dstawienie Uchwaly Skladu o?!G.*g" tegolall.1.]ify-^Orb.lachunkowej 
w

Olsztvnie w sprawie zaoPiniowan'a *nios"ku 
_Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Rybno

Jotvc'zqcego udrlet.nia absolutorium dla w6jta Gminy'

6lDebata.
TlPodiecie uchwal w sPrawre:

"j"-'#"'ta^"i" "p."*iraania 
finansowego oraz sprawozdania z wykonania bDdzetu za 2014

lila"ia.r,i' wajto-i 
"bsolutorium 

za 20l4 rok'
ili"aic.r" ".ri..t - na3tePujqcych 'orasech:ii-iili' fti"ror.tni.i p'"gnozv Finansowej Cminv Rvbno na lala 2015-2020'

zizmian w uu<tzecie Gminv Rvbno na 2015t1o5.'" 
t.*ito* "" uaencje 2016-2019'

3ioowolania zespolu opiniuj4cego kan'
;ffi;;';;h;;y Nr'll/lsf 1a- Radv 6minv'Rvbno z dnia 30 grudnra 2014 r' w sprawre

;l*i;;*;t;;i;;' praiv romisji niwavinil niav cminvrvuno na 20l s rok

i)""iar""ia *y"ot os":i i zasad ptzyziawania diet dla soltys6w'

6lzmianv uchwa.lv w sprawre pPysqpienia Gminy Rybno do Stowarzyszenia Inkalnej Grupy

o;atania na nzeiz Rozwoju Cmin Kurz€tnik i Crotlziczno'
7)ustanowienia Pomnika PIzYrodY.
iirr"i"t. n"e"fui"" ,:&i"i.ttit porno"y materialnej o charaktere socjalnvm dla uczm6w

ffiffhYSJ"l:::ffi:-T-lYtlli;" o6rodka pomocv sporecznei .w Rvbnie do

#f;;;;J;;;;;',i" - "p'"*"ir' 
swiadczenia pomocv materialnej o charakterz€

!..i^f""* af"'"*"io* zamieszkalych na terenie Gminy Rybno'

i6]i*Jltii" ,t.iii" ,,Honorowego obJ vatela Gminv Rvbno" dla Pana Karola okrasv'

i;ffiffi; ;:il;;;"v p"'t"?*ra,l: c'i'v tvt-"o ' Gmina Heiden (Republika Federalna

fliTjfSr.r'" "*"0, "a 
u&ielenie bonifikatv od cenv nieruchomosci'

tz\ wra;,nnia zeodv na udaelenie bonifikaty od ceny nleruchomoscr'
rqi 

"i=.aof.tn.*o 
p-ejecia nieruchomo6ci z przezr.acTfniem na cele reKreacvlne'

fSi 
"i.oapf^r".io 

p.""igcia nieruchomosci z przeznac?'eniem na cele rekreacyjne

i.6""t"Jt re icmat budosy tot"rfo- * iti"l""owo6ci Grale-wo-stacis oraz aPel Redy

Gminy Ribno w sprawie liewyraj,elie zgody na bu'lowe :urnlEow' - -
;;;d;i;;; dna Januc's xaczm-a"ta - Radnego Rrdv Posiatu tra temat

bczdoE|to6cl Pa6s.
lO.WolBe sDloslt t zaPlrt{tria.
11.ZamtnlQcle obred.

Ad.4. Prryjecl€ protot otu z VI scsJi Rady Gntny Rybno'

Przewodniczacy Rady zwr6cil sie do Rady o zabranie glosu w sptawie protokolu z VI sesji

h?-l['JJ;.u"" "ie 
wniesiono. Pan Andrzei Komacki - Przewodniczacv Radv poddal pod

*::-6ff"f'.j'Ii"?y;:SlHfTLta'o'v .,ad Radv lE R.d,"vch " obecao'cr

15 Radnych, glo3a'[l:
- 15 - ,,2a",
- O - ,Pzecls"
- O - ,,wsttzymr{qcych 3le'
ptotok6l z VI sc3jl Rady Gntry przjdela'



Ad.s.Sprawordalie z dztelatno6cl ntedzFesyjlej W6Jta Gmtny.

Przewodniczacy Rady - Pan Andrzej Kornacki zwr6cil siq do W6jta Gminy o pzedstawienie
Radzie sprawozdania z dzialalnosci miedrysesyjnej.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegzynowski przedstawil Ra&ie sprawozdanie miedzysesyjne z

dzialalnosci za okres od 20 maja 2Ol5 r. do d\ia 23 czell c 2OlS t.
Sprawozdanie stanowi zalacznik do niniejszego prctokolu
Glos w sprawie sprawozdania zajeli:
Soltys wsi Grady-Pan Miroslaw Remus zwr6cil uwaga aby uzupelnic informacje na koszach
do Smieci, znajdujqce siq w miejscowosci Grqdy.

Radny - Pan Piotr Rydel: ,,Panie w6jcie nawiazuj4c do pPedstawionego sprawo?dania,
szacunek dla Pana Soltysa z Groszek, ale jest Pan w bledzie i szkoda, i'e 'mprfirradza Pan ul

blad. Jeieli cho&i o rocznice obchod6w Plebiscytu, to zawiqzal sie komitet organizacyjny tej
imprezy i nie moZna wszystkiego pzypis)'wa6 radzie soleckiej czy soltysowi.
Koiejna sprawa, dlaczego Pan racznie wybral firme Pan Gurgielewicza? Wiem, ie kila razy
zarzrcat Pan Panu Gurgielewiczowi jakies ciemne strony dzialania, 2e dzrala bez przetargr.
Moze nich kos zltlarsz'€w przyjed2ie i rcbi prace geodezyjne, \itedy moze sia oka2e, b Pan
Gurgielewicz nie jest drogi, ale efektJ'wny i konkutencyjny.
Kolejna sprawa, jakie pzepisy prawne pozwalaty Panu wybranie do komisji pzetargowej na
Punkt Informacji Turystycznej Pan6w Gurgielewicza i IGmiriskiego? Rozinawialem w teJ

sprawie z prawnikiem. Mial Pan prawo powolaa osoby spo6r6d swoich praco{Tfk6w a nie
osoby, kt6re s4 radnymi.
Wspomnial Pan o Panu Prusiiskim. Chcialby abysmy sobie wyjasnili, czy to postapowanie
zosta.lo umorzone czy dalej siq toczy. Jald jest stan prawny, czy ten Pan zwr6cil pieniadz
nalezne Gminie? Dlaczego udzielana jest Panu Prusiflskiemu kolejna koncesja, skoro jedna
sprawa nie jest jeszcze zakoiczona.?'

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski: ,, co do Pun|tu Informacji Turystycznej z urzedu
vtyz aczylem urzednik6w z racii te1o, ie ta sprawa juz na etapie dyskusji budzila
kontrowercje. Poprosilem aby w tej komisji zasiad3l jeszcze Panowie Piotr Guryielewicz i
Piotr Kamiiski i soltys z Rybna po to ieby zac}rov.aa przejrzystosa i jasno66. To z mojej
inicjatywy dla wzmocnienia otwartosci i przejrzystosci co robiQ z waszymi pieniedzmi,
poprosilem tych radnych o praca w lej komisji.
Pan Jurgielewicz poswiacal sia teJ pracy przy tych dzialkach, negocjowal wlascicielami
Wykonal ogrom placy. Gwarantuje, Ze gdyby robila to firma geode4/jna z ?'errrlqtrz, to cr
ludzie na pewno nie otworzyli by drzwi. To musial byd ktos stad.
Co do sprawy Pana Prusifskiego, jest wolnosd gospodar:cza wiec mial prawo zlo2.y6 wniosek
tu albo g&ie indziej. JeZeli chodzi o iiwimwnie, to chce dla Gminy ok. 200 tys za wydobycie.
Przez I^ta ter. Pan skladal deklaracje, z kt6rych wynikalo 2e nic nie wydobyl. z drogi wida6,
Ze tam byl eksploatowany twir. Dlatego od tego roku s4 kontrole deklaiacji podatkowych. U
tego Pana bylq kontrola deklaracji, uruchomilismy specjalne procedury i morie w jakies
perspektywie czasu te pieni4dze odzyskamy. Mam nadzieje, ije uda nam sia odzyska6 te
pieniqdze dla Gminy. Te grunty w Rumianie bqdq zrekultyvowane.
Je6li chodzi o Groszki, rzeczylviscie jest Kapitula, jest wiele os6b, ale przewodniczy Kapitule
Pan soltys. Znaj\c Pana soltysa na pewno tych ludzi doceni. R6bmy wszystko Panie Radny,
abysmy z tej imprezy, kt6m ma nas jednoczyi nie wyszli pokl6ceni."

Radny -- Pan Piotr Rydel: ,,Pan byl radnym povaatowym, zglaszalem sprawe Pana
Prusinskiego w Rumianie- Cztery Iata byl Pan w Zatzadzie Postia1''l. Chcialbym wiedzie6
opr6cz moich interpeLacji, co Pan Etedy 

^obid? 
Jeitcli Pan m6wi o kl6tniach to chcialby

wiedzied dlaczego Pan stygmatyzuje niekt6rych mieszkanc6w, jak w pzypadku abrania
wiejskiego w Rumianie. Jeiieli Pan m6wi, Z€ Pani Kozlovrska zloityla podanie o wodociag, ie
to b€dzie kosztowalo Gmina 50 tys i zwraca sie Pan do mieszkaic6w wsi Rumian, czy ,.wy
mi pozwolicie na to?" ci ludzie zglosili sie teraz do mnie. Jak oni sie teraz cz,Jjl? Uwaiam, ite
naleza sia im przeptosiny, :te publicznie ci ludzie zostali .'q,Tnienielri z naz' iska. To bylo nie
na miejscu. Mamy Stowarzyszenie i jestesmy w stanie zrobi6 im to za darmo. Jezeli tylko



cmina pozwoli a to, :ie wejd4 koparki, to zrobimy tej rodzinie wodoci4g Oczekujc tylko na

Pozyt$rnq opini€ Pana W6jta."

w6jt cminy - Pan Tomasz wagrzynowski: ,ia w waszym imieniu dysponuje pienigdzmi

publicznymi. Je2eli ktos zwiaca siQ po te pieni4dze publiczne, to musze mir6 wasza zgodq'

zeby te pieniadz€ publiczne wydai. Jezeli ktos Pisze do mnie o piem4dze publiczne' to musze
pouui"a;"e, kto i na co chce te publiczne pieniqdz€ wzia6. Nie zlamalem Pmwa Ludzie
musz4 wie&ie6 ile co kosztuje, czy jest na to zgoda. Na dzisiaj jest zgoda Paistwa Radych,

b moae'lny wodociqgowai, z€bysmy byli bezpieczne, jeif'li chodzi o wode. WiQc tu lamania
prawa nie bylo Panie Radny, nie bylo stygmatyzowania tych os6b. Na dzisiaj to kwota 50 tys
io troche du2o, ale szukam tlochc inr.yc}r' ro Nj.azait, bo taniej b9dzie wybii zwykla studnie,
kt6ra badzie nas kosztowai 12 - 13 ty6. w :tadnym wwadku nie bylo stygmatyzowania tych
ludzi. To jest nadinterpret^cja ?Aarzf,-fl
Je2eli chod o Pana Prusiriskiego bylem pP€konany, 2e on podatki eksploatacyjne placi.
Wiedz€ o tym, ir€ die placil podatk6w w takim wymiarz€ jak pov/inien, powzialem dopiero jak
zostalem W6jtem."

Wigcej pytari ni€ wniesiono.

Ad.6 AbiolutorluE dla W6Jta GEtry z tytutu *ykorania budtetu za 2014 rok.

ll Pzedstaslcnle sprawozdanlie z wvkonatrla budzetu Gdlnv Rvblo ,a 2014 rol otaz
sDtawozdanla lllarsowego.

Przewodniczacy Rady - Pan Andrzej Kornacki udzielil glosu skarbnik Gminy - Pani
Zdzislawie Kanicz, kt6ra przedstawil Radzie sprawozdanie z wykonania budZetu Gminy
Rybno za 2Ol4 rok oraz sprawozdanie finansowe.
Radni nie wniesli pytai do przedstawionych sprawozdai.
Nastcpnie Przewodnicz4cy Rady przeszedl do kolejnego podpunldu poEadku obrad.

2l Przcstawlenle inforpacll o atanle |nlenle komunaltre€o Gufuw Rvbno.

O godzinie 1l:30 Przewodniczacy Rady Gmil]y 
"ar"Adzll 

5 min.pr"awQ. Po przetnvie o godz.
11:35 Przewodniczqcy Rady przystapil do realizacji porzadku obrad.

Radny - Pan Marian Granica zt'T6cil si€ do Ptzewodniczacego Rady aby Eyst4pienie Pana
c6meckrego odbyla sie w tym momencie.

Radny - Pan Dariusz Karbowski: ,,rozmawialem w czasie przen y z Panem G6meckim, ma
jeszcze inne obowi ki."

W zwiazku z powy2szym Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie wniosek Pan6w
Radnych Mariana Granicy i Dariusza Karbowskiego w spmwie zmiany potzqdku obrad w
przedmiocie przesuniacia punktu dotyczacego wystapienia Pana Cezaiego G6meckiego.
Rada Gmhy w gloaowanlu Jrttny|o ne ustesowy sklad Rady 15 Radrych w obeclosci
15 R.dnych, glo.ant!
- 15 - ,,"a',
- O -,,ptzeclw"
- o - ,,wstrzymdqcych sle"
prryJela s oseh

clo3 zabrall:
Pan Cezary G6rnecki - inwestor przedstawila zalortenia projehu budowy kurnik6w w
miejscowosci Gmlewo-Stacja.

Radny - Pan Dar:iusz Karbowski: ,,Panie G6mecki, czy bedzie to przedsiebiorstwo, czy
gospodarstwo rolne z punktu widzenia korzysci ekonomicznych dla Gminy.



Pan cezary G6rnecki: ,,be&ie to gospodarstwo rclne-Gmina otrz]'rna podatki przyslugujace

jej z tego tytulu zgodnie z prawem."

Radny - Pan Piotr Rydel:,,wspomnial Pan, i€ beda miejsca pracy, czy bada-tam pracowae

mieszkatrcy nasrej Gminy? Ct beda to miejsca pmwdziwe czy wirtualne?"

Pan Cezaty G6mecki: ,,w tej technologii zatrudnienie znajdzie ok 30 os6b "

Radny - Pan Waldemar Reszka: ,,dlaczego wlasnie tutaj planuj-Pan swojq. inwestycjq a
oowiiaziat pan. l€ posiada Pan 750 ha, moze inny teren bylby bar&iej odpowiedni W jaki

spos6b zostanie wyiorzystany obomik? Czy bedzie prTatwarzany na biopaliwa?"

Pan cezary G6mecki: ,,teren pod ta inwestycje pomogli mi wybrad moi pelnomocnicy "

Przewodniczqca Rady Powiatu Dzialdowskego - Pani Magdalena Anczykowka: ,'czy ci
mieszkancy, kt6rzy beda najbardziej obciazeni inwestycja, czy wsr6d tych mieszkafrc6w jest
fa]fl-Jczne zapotrzebowanie na praca?"

Soltys wsi Gralewo-stacja - P€ni Izabela J6zefko: ,,mieszkailcy Gmlewa nie licza na miejsca
prucy, bo pracuj4. Niejestesmy przeciwni inwestycji tylko obawiamy sig bliskosci tej
lokalizacji. Moi,e jakby inwestycja powstala trcche dalej."

Cezary Pan G6rnecki: ,,cala technologii musi by6 odpowiednim ci4gu, musi byd odpowiednia
dlugosd pola.'

Soltys wsi Gnlewo-Stacja - Pani Izabela J6zefko: jeireli chodzi o ujccie wodv, mieszkatrcy
r6wnieZ obavriaja sie halasu, czystosci powietrza. Caly ten protestjest lryrazem trcsLlo
mieszkaic6w".

Cezary Pan G6rnecki. ,j'ei.,-li chodzi o 
^6dlo 

wody to san sie zaopatzq."

Przewodniczqca Rady Powiatu Dzialdowskiego Pani Magdalena Anczykowka: ,iest to
inwestycja o ogromnym wpb/wie na otoczenie, tak si9 wyrazil Pan W6jt w swoim
sprawozdaniu. Jest to sytuacja szczeg6lna, te kilka set metr6w od zabudowarl to niejest
taka odleglosc. Na pewno mieszkadcy bada odczlTwae Kdidy z nas ma zagwaiantowane
prawo do zycia w czystym 6rodowisku."

Radny Rady Powiatu Dzialdowskiego: ,,dlaczeSo akurat gmina Rybno? Uwaiam, 2e ma Pan
inne tereny, gdzie ta lokalizacja bAdzie wlasciwa."

Radny - Pan Piotr Kamiiski: ,,rozumie, Ze ze wzgled6w ekonomicznych najbardziej
odpowiada ta lokalizacja. Moim zdaniem posiada Pan w swoich zasobach inne teteny, na
kt6re mozTra by plzenies6 te inwesrycje i nie bqdzie w6wczas szkodzic mieszkaicom."

Soltys wsi Rybno-Pan Henryk Wisniewski: ,iat< zostanie wykorzystany obomik.? Gmina
Rybnojest turystyczna, wigc inwestycja ta nie bar&o tu pasuje."

Radna - Pani Agnieszka Wysocka: ,,czy mozna przeniesi t€ inwestycja kolo firmy DIREX?
Czy chcialby Pan mieszka6 ze swoja rodzina w pobli2u kumik6w?"

Pan Cezary G6mecki; ,,ten obornik zostanie poddany odpowiedniej obr6bce zanim zostanie
wywieziony. Na pewno nie pzeszkadzaloby mi mieszkanie w blokach w Gralewie_Stacja."

Wiecej pytan nie wniesiono. Nastqpnie Przewodniczacy Rady plzeszedl do realizacji porz4dku
obmd.



Przewodniczacy Rady wskazal, ze z informacjq o stanie mienia komunalnego Gminy Rybno

mdni apoznali si9 podczas posiedzen Komisji.

Nastepnie zwrocil sia do Rady, czy sajeszcze pytania dotyczace przedmiotowej informacji

Radni nie wnie6li p]tan do informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Rybno' Wobec

iigi eru*"a"n"a"v Rady przeszedl do kolejnego podpunktu pozadku obrad

Przewodniczacy Rady Gminy Pan Andrzej Kornacl(l przedstawil Ra&ie- gminy Uchwala

itfua" O*fl:a".go Regionalnej Izby obrachunkowej w olsztynie Nr RIO \4lI-0120-203/ 15

z dnia 27 :r.'!ir;a;2015 r' w sprawie wydania opilii o Fzedlozon}'m przez w6jta Gminy

Rybno sprawozdaniu z wykonania budzetu gminy ?a rok 20L4 (uchwala stanowi zal4cznik

ao protokolu) stwierdzajac, ze Regionalna lzba Obmchunkowa wydala pozytywna opinie o

psedloZonym sprawozdaniu.

Po odczytaniu opinii Przewodnicz4cy Rady przeszedl do kolejnego podpunktu Porz4dku
obrad.

Prz€wodniczacy Rady Gminy froprosil Przewodnicz4cego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy o

pP€dstawienie uchwaly Komisji .

irrzewodniczacy Komisji Rewizyjnej Pan Sylwester Kasprowicz prz€dstawil Uchwale Komisji
Rewizyjnej Rady Gminy Rybno z dnia 27 maja 2Ol5 r. w sprawie zaopiniowania wykonania
budijeiu oraz wniosku dotycz4cego absolutorium (uchwala stanowi zalacznik do Protokolu)'
Komisja na ustawoty sklad Komisji 5 czlonk6w w obecnosci 4 czlonk6w Komisji,
jednogloSnie 4 glosami ,,za' pozywnie zaopiniowala ltYkonanie budzetu Gminy za 2014 rok
przez W6jta Gminy i wystapila do Rady Gminy o udzielede W6jtowi absolutorium z tytulu
wykonania budijetu Cminy za2014 rok
Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej przedstawil r6wniez opiniq Komisji Rewizyjnej o

wykonaniu budZetu Gminy Rybno za 2014 rok (opinia stanowi zalacznik do protokolu)

Radni nie zglosili pytali ani uwag do plzedstawiorrei przez Przewodniczacego Komisji
Rewizyjnej R;dy Cminy Rybno uchwaly omz ptzedstawionej opinii o wykonaniu budiietu
Gminy Rybno za 2014 rok.

Nastapnie Przewodniczacy Rady przeszedl do kolejnego podpunktu poEadku obrad-

5l Prredstawlerie Uchwslv skladu otzekalacceo Redolaltrel I'bv Obrochutrkowel w
Olsztvnle w spre*le zaopltdowaala *nloslu KoElsli Rewlzvlnel Raalv GEhv R?bno
dotvcz&ce{o u&lclenla absolutorlunr dle W6lta Glolnv.

Przewodniczacy Rady przedstawil Uchwale Skladu Orzekajacego Regionalnej Izby
Obmchunkowej w Olsztynie Nr RIO.Vn-0120 264115 z &ia 07 czerwca 2015r. w sprawie
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno w sprawie udzielenia
absolutorium w6jtoivi Gminy Rybno za 2014 rok stwierdzaj4c, ire Sklad Orzekajacy
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie wydel pozytywn4 opinie o pzedlozonyrn przez
Komisjc Rewizyjna Rady Gminy Rybno wniosku w sprawie udzielenia absolutorium dla
W6jta Gminy z tytulu wykonania budzetu za 2014 rok

Nastapnie hzewodniczacy Rady przeszedl do kolejnego podpunktu porzsdku obrad.

iiGif- 2o15t. s eora-le zaoolnlotanla Evkonada budictu oraz *nlosku



6l D.bate.

Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusja nad sprawozdaniem z $,ykonania budi€tu Gminy
Rybno za 2014 rok. Radni nie wniesli pytai.
P; tym Przewodniczacy Rady zamkn4l debate. wobec czego Przewodniczqcy Rady przeszedl

do kolejnego podpunktu pozqdku obrad.

7l Poallecle uchval s spnwle:
iiza6lerdzenla gorawozdapla flnensowezo oraz torevozdarla z wvlolanla bualretu za

2014 rol.

Przewodniczacy Rady poddal pod Slosowanie prcjekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia
sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykon€nia budi€tu 

"a 
2014 rok.

Rede GEtry w glosowantu Jew|rym na ustawowy skled Redy 15 Radnych s obecnoScl
15 Radrych, glo.amt:
-15 - -ra",
- O - ,,pt'eclv"
- O - ,,wstrzyEuJ4cych sle'
podjela uchtrale r vtI/6O/ l5 w sprasle zatel€rdzella sptawozdanla flnansowego oraz
sprslrozdarb z wyLoraBia budi€tu za 2014 rok.
Uchwala stanowi zalacznik do niniejszego protokolu.

bl udzlelepia w6ltorrl Gdinv absolutorlun z tvtulu wvtopanla budtetu ta 2014 rot'

Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno
o u&ielenie W6jto$'i Gminy absolutorium z tytulu vtykonania budZet! za2074 rok.

Rada cmily w glosoweniu JawryB |rad wDloskle4 llomkJt Restzyjtrej Rady Gminy
Ryb|lo, !e ustawowy skled Rady 15 Redtych w obecnoacl 15 Radtrych, glostmt:
- L4 - ,,.a",
- 0 - .prrecle"
- I - ,,rstrzjrnujqcych sl€"
podJela uchwale Nr vll/61/15 tt sprawle udzlelenla w6jtowt Gmtny abaolutotluE z
q/tufu rJrkonalia bullietu z 2OL4 rok.
Uchwala stanowi zalacznik do niniejszego prctokolu.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Andrz€j Komacki pogmtulowal W6jtowi Gminy udzielenia
absolutonum przez Radg Gminy. W6jt Gminy Pan Tomasz wegrzynowski podziekowal
Radzie Gminy za udzielenie mu absolutonum.

Ad.T,PodJecte uchwal w nestepqtqcych aprarach:
llzElany Wleloletnl€l Proqnozv Flpapsowel GElnv Rybno na l|te 2015-2O2O.

Przewodniczacy Rady poprosil o wyjasnienia Pania Zdzislaw€ Kanicz Skarbnik Gminy.
Pa]ri Zdzisl^Na Kanicz wskazala ii:
w dniu 23 czerwca 2015 roku dokonano zmiany dochod6w i wydatk6w
2015 roku:

Dochody
Dochody Gminy Rybno w roku 2015 zmniejsza sie o kwote aa O27,OO zl
i po zmianie wynosza 24 090 O8a,2O zl.

Wydatkt
Wydatki Gminy Rybno w roku 2015 zmniejsza sie o kwote 49 799,OO zl
i po zmianie *:rnosza 25 633 9 16 ,2O zl.



PrzYchoalv
przrlcfroav zwietsza sis o kwole J8 228.00 zl i po zmianie i wlaroszq

z ize zzb,oo zt,
w tym:
- Isedyt w wysokosci 750 0oo,00 zl
. in""'zroaf. t*4"" srodki) nie ulegly zmianie i wynosza I a28 228'00 zlotych'

Rozchody
Rozchody nie ulegly zmianie i w)'nosze I O34 4OO,OO zl'

- sDlata Doiryczek z WFOS w $vsokosci 359 400'00 zl
- spluu keiyto* * wysokosci 675 Ooo,00 zl

Fhansowanle dcttclatu I Przertraczctde nrdwyi*l
n"it"vt Uaz"t" * 

"isoko3ci 
I 543 82a,00 zl oraz planowana splata mt kred-yt6w i poil'czek

w dsokos.i I034 4oo,OO zl zostanie pokryta przychodami 
-z- 

jnny-ch 
^ir6del {wolnych

srodi6w) w wysokosc i 1 828 228,00 zl orcz ktedytu w \tysokosci 750 ooo,0o zt

Rwota dlugu
Kwota wytezana jako dlug na koniec 2ot5 roku jest wynikiem &ialania: dlug
z poprzedi-riego roku + zacieginy dlug w 2015 roku - sPlata dlugu w 2015 roku w Pozycji
tej nie uwzglednia sie dtugu zwbzk6w, do kt6rych naleiry grnina.

Planowana kwota dlugu na koniec 2Ol5 roku wynosi 3 725 163,21 zlolyc}l.

Nastapnie Przewodniczacy Rady otwopyl dyskusje nad prcjektem uchwaly' w lrt6rej glos

zabrali:
Radny - Pan Piott Rydel:,,Panie w6jcie, kiedy bada wydzielone srodki na reaktywacjQ

Osrodka Zdrcwia w Koszelewach?"

Radny Pan Piotr Kamiflski: ,,projekt budowy kanalizacji i hydrofomi w Hartowcu jest
pr"eztaczone 150 tys. Jaka bedzie wydzielona kwota na projekt, czy te 70 ty6, c4 ta
niAsza?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz W9grzynowski: ,,ta \iisza, chociai cz€kamy iesz:ze na
potwierdzenie, bo chcemy sprawdzid wiarygodnos6 wykonawcy."

Radny - Pan Piotr Kamidski: ,,czy z pozostalych pieni€dzy zrobimy hydrcfornie?"

w6jt Gminy - Pan Tomasz wegrzynowski: ,,wtedy Pfieznaczyrny na prcjekt hydrcforni
Kopaniarze - Gr4dy - Wery zrobimy dokumentacje. Najpierw musimy zamkn46 jeden projekt
w bud,tecie i p6tniej przejsi do kolejnego i *'tedy przesuniacia finansowe."

Wiacej pltari nie wniesiono. Przewodniczacy Rady zamknql dyskusja. Po odczytaniu projektu
uchwaly poddal go pod glosowanie.

Rrda cDlBy w glosowaDlu JawnJrm na u3tewowy sllad Rady 15 Radnych w obecroscl
15 Radtrych, Jedlodo€nle glosaml:

- 1 - ,,prreclw"
- o - ,,wstrzlnrqrqcych ate"
podJele uchwale Nt VIIl62lLd e sptarle zElony !r zmi...try Meloletnlej Ptognozy
Fftransowej Grllny Rybno na let. 2O15-2O2O,

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.



2lr'rlan w budiccle Gdlnv Rvbno na 2015 rol

Przewodniczacy Rady poFosil o wyjasnienia Paniq Zdzislawe Kanicz Skarbnik Gminy'

Pani Zdzislawa Kanicz wskazala Di

W dniu 23 czerwca 2015 roku wprowadza sie zmiany nastepuj4co:

Drla.l 600 TrsnsPort t l4czro6d
w zadaniu inwelstycyjnym pn. 

"PEebudowa 
dr6g gninnych w miejscowoSci Hartowiec"

zmniejsza sia:
- dochody maiqtkowe w q/sokosci 69 160,00 zl, w tym ze srodk6w:

. Urzedu Wojew6dzkiego o kwote 62 610,00 zl,

. Powiatu Dzialdowskiego o kwota 6 550,00 zl
- oraz wydatki majatkowe w wysoko6ci l2a 732,OO zl

Zmniejsza sie {,ydatki majatkowe w wysokosci 10 100,00 zl w zadaniu pn. ,Prz€budowa
drogi gminnej 1850loN - przepust Grady".

Wprowadza sie plan wydatk6w majatkowych w $'ysokosci 5 000,00 zl dla zadania
inwestycyjnego pn. ,Budowa drogi gminnej w Rybnie, ul. Zarybiiska".

Dztel 630 TurFtykr
z\ riaksza sia dochody maj4tkowe w wysokosci l0 o0o,00 zl i $ydatki maiatkowe w
wysokosci 12 25O,OO zl dIa ?2.dania pn. Zagospodarcwanie terenu na potrzeby zvria?a're z
rekreacja
i rrypoczynkiem na dzialce Nr 125/6 w miqscowosci Szczupliny".

Dzt l 75O Admtnktracja pubucztra
w zadaniu inwestycyjnym pn. Jermomodemizacja dachu budynku Urzedu Gminy \ir

Rybnie"
w rozAziale ,Urzedy gmin" zmniejsza si€ dochody majatkowe o kwote 10 0oo'0o zl

- do Eysokosci przyznar'ycl]. $odk6w wg promesy Nr PROM-0O254/2015 z Woiew6dzkiego
Funduszu ochrony Srodowiska oraz za'r.ienla sie wydatki majqtkowe z wAdatk6lt
do pozgskania z innVch 2r6del na uVdatki z doclLod'tu u)trasnVchw wysokosci lO 000,00 zl

Ponadto zwieksza sis wydatki bieace z przeznaczeniem na zakup uslug pozostalych
w wvsokoscr | | tv.ug zr.

DtlatT'l Vtz,edy a^czeltrych otgqn6w pladzy Paistwoeej, kontloll ochtory Pla*a
otaz rqdownlctwa
W roz.dziale 75107 "Wybory Prezydenta RP" dokonuje sia Pzeniesienia wydatk6w miedzy
paragmfami w wysokoSci 2 458,41 zl z przeznaczeniem na zakup material6w i wyposazenia.

Dzl^l 75.4 Bezpleczeistwo publlczle I octtona ptzeclwporerowa
zwieksa sia wydatki majatkowe - wplaty jednostek na fundusz celo\ty na dofinansowanie
zadai inwestycyjnych do z€t<upu samochodu operacyjnego dla Komendy Powiatowej
Strai Poiarnej w Dzialdowie w wysoko6ci 15 000,00 zt.

Dokonuje sie pomniejszenia dochod6w majatkowych w wysokosci I 200,00 zl - dotacji
z Powiatu Dzialdowskiego oraz zmiany wydatk6w z ugdatk6l.o do pozqskania z inllgch Zrddel
\a ogdatki z docLtod6u wlasnAch dla zadarlia inwestycyjnego pn. : ,Zakup systemu zdalnego
alarmowania (selekB'wne \tywob'wanie) dla oSP Truszazyny".

Dzl^t 7s6 Dochody od oB6b prswDych, od os6b lizycznych t od tuycb Jedno3tek
nleposloaLjqcych osobowo6cl prew|teJ otaz wydetLl zwlqzare z lch poboreB
Dokonuje sie przeniesienia dochod6w biez4cych miedzy paragrafami w wysokosci 20 000,00
zl.

l0



Drlal 8ol oStlata t wYchottalie
Zwieksza sie wydatki bieZ?ce o kwota og6lem 27 200'00 zl' w tym
I rir'*v*f.o3.i s ooo,oo zl z wzeznaczerriem na zakup naglosoienia dla Szkoly Podstawowel

w Zabinach,
- * rtry*r..i"i 24 2oo,oo zl z pvEz aczer,lem na w]'nagro&enia osobowe ' pochodne

oJ wyiragroazea oraz wydatk oiobowe niezaliczane do *ynagodzerl drugiego Oddzialu
pzedszkolnego Fzy Szkole Podstawowej w Koszelewach.

Dokonuje sie zwickszenia wydatk6w inwestycyjnych dla zadanie Pn "Przebudowa 
i

adaptacja pomieszczeri na salg zaje6 dla Przedszkola w Rybnie" w wysokosci 35 000,00 zl'

Drlel 852 Pomoc apoleczla
Zmniejsza sia doch;dy i wydatki biezqce na podsta$rie Declzji Wojewody Waimifisko -
uazurskiego Nr FK 87l2o15 w wysokosci 7a 22a,oo zl z zasllk6w okresowych i zasilk6w
stalych.
Zwi;ksza sie dochody i wydatki biezace na podstaq'ie Decyzji Wojewody wtrminsko -
Mazurskiego Nr FK 92/2015 w wysokosci 83 274,OO zl z peeznaczeniem na dofmansowanie
zadarl realizowanych w ramacit wieloletniego prcgramu wspierania gmin w zatresie
doi,fwiania "Pomoc 

paristwa w zakresie do4"wj€nia".

Drlal 9OO Gospodarka Komuoalna I ochtonr drodoskte
Wprowadza sie zadanie inwestycyjne pn. ,Elektryfikacja ulicy l,esnej i Praskiej w Rybnie
(dokumentacja)" w wysoko6ci 4 500,00 zl.

Dzl,al 926 Kulture fttycrna
W rozdziale "Obiekty sportowe" dokonuje sic zmniejszenia planu dochod6w i wydatk6w
majatkowych w lrysokosci 33 333,OO zl - planowane dofinansowanie z Funduszu Rozwoju
Kultury Fizycznej na z€:dsrie inwestycyjne pn. 

"Remont 
i Przebudowa stadionu sportowego

w Rybnie, etap ll', z uwagl. na zbyt mal4 ito66 punkt6w za osiegniecia sportowe oraz bral<

moiliwo6ci dofin€nsowania trybun ( koszt niekwalifikowany).

zadania inwestycyjne pn. ,Remont i przebudowa stadionu sportowego w Rybnie, etap u"
o wartosci po zmianie 75 333,OO zl i zadanie pn. 

"Przebudowa 
linii energetycznej SN

na stadionie sportowym w Rybnie' o waitosci 60 000,oo scala sie w jedna inwestycje
o brzmieniu pn: 

"Remont 
i przebudowa stadionu sportowego w Rybnie, etap II, w tym

ppebudowa linii energetycznej SN".

Nastepnie Prz€wodniczacy Rady otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly, w kt6rej glos

zabrali:
Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: ,,korzystajac z ob€cnosci Pana soltysa Szczuplin zapytai te
lO ty6 na zagospodarowanie pla4. Wczesniej Pan W6jt m6\^ril, 2€ mielismy wej6i w
wsp6lprace z Uniwersytetem Warmiisko-Mazurskim. Nieofrcjalnie wiem, Ze UniwersJ'tet nie
wejdzie do wsp6lpracy. Czy jest projekt zagospodarowama tego terenu, a ieieli tak to czy
rnozna gdziea go zobaczya?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski: ,,nie ma projektu, ani koncepcji
zagospodarcwania tych 3 ha. Projekt zostal lylko zawieszony, dalej badziemy wsp6lpracowai
z Uniwersytetem. wszystko, co znajduje sie na tym terenie zostanie uwzglednione w
projekcie."

Soltys wsi Szczupliny - Pan Adam Bochnor ,,nasze solectwo bierze udzial w programie
odnowy Wsi Wojew6dztwa Warmiisko-Mazurskiego i Powisla" . noityli€my dokumenty \t
ubieglym roku, cala procedura trwala do tego roku. Lokalizacja wiaty nie be&ie kolidowai 2

innymi przedsiewzieciami. otzymalismy 10 tys na budowe wiaty."

Radny - Pan Piotr Rydel: ,,Lrto bedzie wlascicielem tej wiaty?"

Soltys wsi Szczupliny-Pan Adam Bochno: ,,wlascicielem wiaty bedzie Gmina "

ll



Radny - Pan Bogdan Wantowski: ,,skladalem wniosek o oswietlenie na ul Sosnowej'

3'Gn1vrc-ej i prair<iej. Byla rozmowa wczesniej, 2e nie ma pienigdzy na cel w t'udiecie "

Sekretarz Gminy-Pani Jolanta Jendrycka: ,,te ulice czekaja na o6wiedenie Do kofca

czerwca realizacia powinna by6 zakoliczona W lipcu wystosujemy pismo w sprawle naszego

stanowiska. To jest realizowane caly czas '

Radny - Pan Piotr lbmitrski: ,,Panie W6jcie od ostatniej sesji zaobservovralem ' ite malny

.o.f/ -ie""j wydatk6w a coraz mniej dofinanso*'ania czy wstarczy nam 6rodk6w na

rcsdizacje 
"adan."

W6jt Gminy - Pan Tomasz w€grzlmowski: ,,mam Swiadomosi.. ie wydatla rosna Shona

orzv.noao*a iest niska. To w6jt ponosi odpowiedzialnosi. Sledzimy ten budiEt, na bieiaco
j."i aftuufizo*a.y. Musimy elastycznie reagowa6 na sytuacje, kt6re sia pojawiaja Musioy
mysle6, aby wpr"Edzie pewne koszty, kt6re mogq sie p6,niej pojawi6, wigc teraz musrmy

r"itr*."to1v"e. 
- 
Staa mieazy innymi to pzedszkole, ,€by6my do Lubawy nie odProwadzali

plenigd4 zA to, i.E nasze dzieci tam chodz4. Czy tez ?a.k'upWUKO - mogliSmy tego nie kupi6'
ale.;atUySmy tego nie kupili - to moiemy wiedzie6 jakie zagrczenia z .tego tytnlu moglyby si€

pojiwie- afi na;ej infrastruktury zw\Tzianej z kanalizacjq. To jest wynik ogromnych

zaieglosci lat poprzednich. Mamy zalegtosci w wielu &iedzinach, ale musimy sobie z tym
poradzii."

Radny - Pan Piotr Ikmifrski: ,jakq mamy pewno6e, ie dzieci kt6re do tej pory me

uczgszi:zAv do l.'aszego PtzAdszkola zac \lchodzie?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wpgrz]'nowski: ,,to sq dzieci, kt6re nie zostaly pzyjete z uwagl na
brak miejsca."

Radny - Pan Piotr Rydel: ,,mam pytanie odnosnie kwoty naszego zadluzenia, skqd bierze sia

Skarbnik Gminy - Pani TAzislaw^ Kanicz: ,iezetT cho&i o pierwsze pytanie_to sq dwie

odrebne sprawy. wielkos6 budzetu jednego roku i to co nam wc}rodzi 2 dochod6w plus
nadwitka z popr?.edniego roku czyli wydatki Plus rozchody minus sPlaty kredyt6w-to jedna

N;tomiast stan Srodk6w na koncie tojest druga sprawa Ewidencja ksiegowa, czyli saldo na
koniec roku tzw. w]'nik finansowy m6wi nam o *'ielkosci w budiecie. Natomiastje2€li chodzi
o stan konta i stan naszych mo2liwo6ci, kwota planowana przy Fojekcie budzetu na 2015
rok ?alottylismy 1 860 00021. T4 kwot€, ld6ra pozostala na koncie juz wykorzystaiam'
wloirylam w element tego budzetu na 2015 rok. Gdybysmy nie potrzebowali tych 6rcdk6w'
mieliby6my na ta chwile do dyspozycji 1 800 OO0zl.
JezEli cl'odzi o wielko66 naszego zobovriqzanla, to wychodzi z wielkosci splat zobov/i €li,
kt6rc zaciqgnclismy. Jeiieli m6wimy o kwocie 3 mln delicytu to jest z planu, a nie z

faktycznego $ykonania. O faktycznym wykonaniu b€dziemy m6wili jak zaLoiczymy budiiet i
zloirymy bilans. Wtedy m6wimy o \tykonaniu, Mamy Stowarzyszenie, Rada planowala srodki
na Punkt Informacji Turystycznej. Drugie Stowarzyszenie ubiegalo sia o 6rodki na klub
sporto*y, na kt6ry zaplanowane Srodki zostaly prza-kozane zgodnie z zawartq umowa. Jeieli
chodzi o Punkt lnformacji Turystyczlei - zloZorro rezygnaqe, te Srodki zostana cofnigte do
budz€tu. Wiecej pieniedzy 

'rie 
przekazujemy dla Stowarzyszei."

Radny - Pan Piotr Kamif)ski: ,,czy zostal wyloniony Foje!1ant drogi w Koszelewach? Jezeli
chodzi o inwestycje w Hartowcu i Koszelewach, to na poczatku roku mielismy zabezpieczona
kwote 4OO ty6. na budowe drogi w Hartowcu, gd e po przetatgn zostala wykonana za 280
tys. Jei€li o Koszel€\ry tam przewiduje sia tylko asfalt nie kostka."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wagrrynowski: ,;eitelj chodzl o prcjekt Koszelewy, to dopierc
zostal Eyloniony projektant, to jest przedmiotem analiz. Tam gdzie bedzie mo iwo6e
wylozenia kostki, to bedzie kostka, a gdzie musi by6 asfalt badzie asfalt "
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Wiceprzewodniczqcy Rady - Pan Dariusz Tara: ,,czas6 tej drogi zgodnie z prcjektem ma by6

od droei Dowiatowei. Na tym odcinku jest asfalt w zlym stanie '
Wieceipytafr nie wniesiono. Prz€wodniczacy Rady z€mknal dyskusje' Po odczytanlu

projektu uchwaly Poddal go pod glosowanie.

RAds Gmlny w glosowanlu Jsrnym na ustawowy 6klad Rady 15 Rednych e obcctroScl

15 Radnycb, Jednoglosnle glosaal:
- lO - "ra"'
" o - ,,przecle"
- 5 - ,,wstrzyer{qcych 8lc"
poajel 

".1-afe-li.-vn/63/ 
15 w .Pravl€ zEi.r w budi€cl€ Gnlny Rybao tlt 2ol5 tok'

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

Radny - Pan Danusz Karbowski Poinformowal, 2e na posiedzeniu Komisje zostali wylonieni
kandydaci do skladu zespolu opiniuj4cego.

PEewodniczacy Rady otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Wobec braku pytair zamknd dyskusje. Po odczytaniu projeldu uchwaty poddal go pod
glosowanie.

Raale Gmlny w glosowanlu JawnyE Da uatawowy sklad Redy 15 Redlych w obecno6ct
l5 Radrrych, Jednoglo6 e glos.ml:
- 15 - ,,ra"
- O - ,,przeclw"
- O - ,,sstrzyto4t4cych 3te"
DodJele uchwale Nr VII/64I15 w sPtawte pottoLnla zc.polu oPlutuJqcego Lrndydatury
de l,awnlk6s !a kadencj€ 2016-2019.
Uchwala stanowi z€lacznik do prctokolu.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnei Pan Sylwester Kasprowicz poinformowal, ze na
posiedzeniu Komisji zaproponowano temin pP€prowadzenia kontroli na II dekade czerwca
lub I dekade wrzesnia.
Nastppnie z$T6cil sie do W6jta Gminyl ,,Panie W6jcie na komisji padly plotki, 2e nie
wiadomo, lito od 1 lipca bgdzie kierownikiem osiR."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wcgrzynowski: ,, od I lipca nastepuje zniana kadrowa w zakresie
stanowiska Kierownika OSiR. Be&ie nim Pani Hanna Bem.

Radny - Pan Bogdan Wantowski : ,,proponuje, zeby termin kontroli I dekada wrzesnia
pozostawic. "

Wiecej pltai nie wniesiono. Przewodniczacy Rady zamlo€l dyskusj€ Po odczytaniu projektu
uchwat/ poddal go pod glosowanie.

Rada cmlny w glososanlu Jarllre na uatawowy s&lad Rady 15
15 Rsdtrych, JedEoglo6de glosaml:
- l3 - ,,2."'
- o - ,,przeclw"
.O - ,,wstflymuJqcych sl€r'
po4J€la uchw.le nr v[/65/15 w spresle zmleny ucbwaly l[t
RybDo z dnir 30 grudnta 2Ol4 t. s sprawle zatsierdzenla
RcslryJreJ Rady GEltry Rybno na 2015 rol

Radnych w obecroEci

[/r5/ 14 Rady Gtoitty
planu ptacy KomlsJl

;twfurdzenla plapu pracv Kopisil Rewlzvlnel Radv Gnlnv Rvbro na 2015 tok
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Uchwala stanowi zalacznik do protokolt

Przewodniczacy Rady poprosit o wyjasnienia w zakresie projektu uchwaly radca prawnego

Radca Prawny -- Pan Zbigniew Dzystek ,,zannff dorycryly takich kwestii,-ie organ nadzoru

aopolni".f "li 
o to,zeby-kwestia konsekwencji fin€nsonych za nieobecnos6 soltysa na sesji

byiy wla6ciwie okreslo;e. wedhrg organu nadzoru powinno to byi bardziej zaakcentowane'

o"la'tego te uctrwale uchylono Vinowym projekcie te konsekwencje zostaly. wskazane Przy

"kaiitr""r.j ,rjetoll,y"otose aiety au sottysdw. zastrzei€niem w tamtej uchwale bylo to' ze

""Go- 
p.iol":" 51q zryca-ltowana dieta Organ nadzoru stanal na stanowisku, z€ taki

z,aois .zrvcza)towana l<wot9' ozt\acza staly dodatek, Er€cz wynagro&enie lymczasem w

usL*le o samorzsdrie gminnym, kwestia diet dla soltys6w jest inaczej uj9ta, 2e ma to by6

wlmagro&enie za utracony czas, kt6ry soltys po6wieca podczas pelnienia obowia'zk6w'

P;st;owilismy w tym Projekcie uwzglednii zastzeZ€nia organu nadzoru "

Wiceprzewodniczacy - Pan Dariusz Tala: ,,chcialb]'rn wnies6 do niniejszego Fojektu
nastepuj4ce poprawki:

l) wSlust. I wykresLid wyraz ,,brutto",
2) ust.3S I wykresli6 wraz z podpunktami
3) ust.4S 1 wykreslic
4) 52 ust. I i 2 wykreili6 a ust 3 zamieni6 na ust.
5l zal*.zfrik wllczya

Moim zdaniem pfiez skladane przez soltys6w oswiadczenia twoEy6 b€dziemy zbedna

biurokracje. Bpdzie to skutkowato tym, Ze jeden soltys badzie je skladal a inny nie Kto
badzie te ;Swiadcz€nia weryfikowal. Prcponuje tez w og6le zrezyg\owae z Ei obr,i2l<t loo/o za

nieobecno66 na sesji, bo jak wynika z ustawy soltys moze ale musi uczestniczy6 w sesji "

Radcy pruwny: ,,przy takich poprawkach jakie proPonuje Pan Radny - organ nadzoru uchyli
na pewno na pewno (w tym miejscu odczytal fte66 rozstrzygniacia otganu nadzorczegol

Jet[ przyjqd taka uchwala z takimi poprawkami-pozostawiajqc tylko kwotv diety, bedzie to
dalej dieta zryczaltowana (wynagro&enie zryczaltow€ne).
Jezeli chodzi o kwot€ ,,brutto'to tak sia okre6la pewne wielkosci finansowe.
Proponuje Pan Radny wykreslenie S lust. 3, kt6ry m6wi o przypadkach obnii€nia diety.
Czltalem stanowisko organu nadzoru, w kt6rym domaga sig t€tiej regulacji. organ nadzoru
stwierd"a., b w przypadku dlugotrwalego wyjazdu dieta nie pzysluguje W przFadku
choroby r6wniei, bo dieta jest tylko rekompensata . Obecno66 soltysa na sesji to wymz
l4cznosci z organem gmmy,
Kwestie zawaite S 2 ust.l i 2, kt6re Pan Radny proponuje tykresli6, to kwestie
niewykonpvania przez soltysa swoich obowiazk6w {np.nagly, dlugotrwaly wyjaz.d, choroba)
Musimy to uregulowa6, bo inacz€i dojdzie do s]'tuacji, kiedy dieta bcdzie wyplacana w
sytuacji, kiedy bedzie si€ nie naleigla. Dlatego sa takie zapisy i powinny zostai. To co bylo
podnosrone na popzedniej sesji, Ze przrwodniczacy organu wykonawczego jednostki
pomocniczej moZe uczestniczyc w pracach Rady Gminy-taki zapis oznac.za, iE rrie moin'lty w
swojej uchwale zapisa6, 2e soltys musi uczestniczy6. To byloby wprost sptzeczne z ustawa
Ne to nLe oznacz^, ae nie moiemy wpisa6 konsekwencji finansowych za nieobecnosd soltysa
na sesji."

Radny -- Pan Piotr lGmif,ski: ,,czegos tu nie rozumiem, PPEZ tyle lat soltysi ohzym]'wali
diete, byty potracenia i nikt nic nie m6wil. w tej chwili to mamy tat<a sytuacja, 2e soltysi
nawet na wakacje nie wyjadq.'

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski: ,,mysl, ie dojdziemy tu do porozumienial

Soltys wsi Hartowiec - ParI Bogdan Kopafski: czy w tatim razie soltys ma pmcowad 8
sodzin dziennie?"
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Radnv - Pan Piotr Gurgielewicz: ,,co do punktu dotyczqcego narad z soltysami Rozumiem'

,:. *iav" *. p"rta"o"etiete za nieobecnosi na sesji, ale na naradach? o jakie narady tulaj

"iJii 
i.r":it. "i."*i, 

to soltys ma powiadomi6 w6jta o niemotno6ci sprawowania funkcji
w terminie 3dni. Myslalem, 2e do tej pory taki termin wynosi 7 dni "

Radca prav\,!y - Pan Zbigniew Dzystek ,,co do pierwszego pytania,-:te tak bylo prz€z wiele

lat i byio w porzqdku. Odpowiedz jest taka, ze postanowiono zmieni6 uchwale i podwyzszy'

dietv. brqarnadzoru ma ao do siebie, ie to sq tei lu&ie, oni zmieniaj4 zdanie, bo prawo sie

zmienia,-Uo orzecznict$/o sie zmienia, interpretacje prawne sie zmieni€jq Dlatego organ

na&oru zaproponowal takie stanowisko i musimy je uwzglednid.
to co powiidzial Pan Gurgielewicz - to jest kwestia redakcji, Peczj'wiscie mozna by sie

zastanowi6, moina to inaczej zredagowaa."

Radna - Pani Agnieszka Wysocka: ,ieieli jest wskazana kwota brutto, czyli od tej kwoty sq
jakies potracenia? czyli soltysi nie dostana pelnej kwoty 4OOzl? Czy nie lepiej byloby
-pozostawii 

kwote 22ozl, jak do tej pory i wprowa&i6 dodatkowe l'ynagrodzenie za udzj'al w
sesji?'

Radny - Pan Piotr Kamiriski: ,,proponuje w og61e wycofad te uchwale i jej nie podejmowac'

Skonsultowai to z soltysani i wprowadzii jakie6 komptomisowe to riqz:alri^."

Radny - Pan Piotr Rydel: ,, jestem pEeciwnikiem takiego regulowania jaki Pan uwai€. To
pokazuje, jak daleko jestesmy od spoleczefistwa obywatelskiego. Uwai2'rn, iE 4OUl w
momencie, kiedy ci ludzie musz4 obslugiwai fundusz solecki jest zbyt niska kwota."

Radny Rady Poq.iatu Dzialdowskiego - Pan Janusz Kaczmarek: ,,Pani Agnieszko tEeba te
kwotq rozpatryuad w kwocie brutto. Nie ma innej drogr, kwota ta nie ulegnie zmianie. Musi
byi wymiona w kwocie brutto."

Radna - Pani Agnieszka Wysocka:,,czyli rozumie, Ze mimo tego okreslenia soltysi te 400 zl
oteyr ajq?"

Radny Rady Powiatu Dzialdowskiego - Pan Janusz Kaczmarek:,,tak "

Soltys wsi Gronowo - Pan Miroslaw Me2rykowski: ,,w zwiazku z rozstzygnieciem organu
na&oru proponuj€ wniesi sk€rge kasacyjn4 do Sqdu. Niech Sad raczywiscie okreSli, cry
dieta powinna ulec obnizeniu z nieobecnos6 soltysa na sesii."

Soltys wsi Szczuptiny - Pan Ad€m Bochno: ,,w popzedniej kadencji uchwala jakos
funkcjonowala. Ta uchwalajest wedlug mnie umowq o prace. Dlaczego stawia sia nam takie
progi? To nie zach€ca soltysa do pracy."

Wiceprzewodniczacy Rady - Pan Dariusz Tara: ,,skoro kwota brutto musi pozostai,
zglaszana popmwka w tym zakresie qrycofuje. Reszta podtrzymuje."

Radca prawny - pan zbigniew Dpystek: ,,padlo r\dele spostrzezei i krytycznych uwag."
Powt6rryl, 2e poprzednia uchwala i rozstrzygni€cie nadz,orcze organu nadzoru wymusza na
Radzie pewne obostrzenia.
,,TeZ jestem zdania, 2e uchwaly powinny by6 najprostsze. Uchwala, Id6ra zostala uchylona
byla wzglednie prcsta, bo przewid]'wala tylko jedno obostrzenie. Ale czytalem Paistwu
stanowisko organu nadzoru, Nasza uchwala powinna mie6 wiecej mechanizm6w. Do
projektu uchwa!/ wlqczono mechanizmy wyllczaiqce wrainie na iryczenie organu nadzoru.
Ponadto zaklada ona znaczqc4 podwyzkc diety."

Soltys wsi Szczupliny - Pan Adan Bochno: ,, skoro popEednio obov,riazujaca uchwala
przeszla, to Wstarczyto zmienic tylko kwota. M6*.i P€n, ire jest to znaczqca pod\r,yLka, ale to
Ei iest znaczaca vrladza w rakach os6b, lt6re sa nad soltysem. Take jest moje zdanie."
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Solws wsi Rybno - Parl Henryk Wisniewski: ,iest ?apis, :te soltys ma mie6 potracanq diet€ za

nieobecnos6 miQdzy innymi na naradach u w6jta
n i.r. *olt wezwie-mnii np. kilka razy w miisiecu. wedlug nie to zly zapis, powinien by6

t"la"i.j-' "pt".v-*-y 
o'jakie spotkania i narady chodzi Rozumie, i€ mialy by to byi

wsp6lne narad z soltysami."

Soltys wsi Gronowo-Pan Miroslaw Me2.ykowski: ,'dlaczeSo nie wniesiecie skargl do Sadu'

skorc nie zgadzacie si9 z tym tozstrzygnieciem "

Radca prawny - Pan Zbigniew Dlzystek ,,2 prostego wzgledu, je6li by6my skierowali skarga

i*"".vr"i a; sadu adiinistracyin.go spri*a bedzie toczye sia bardzo dlugo Dlatego

Dostanowilismy zalatwid to tutaj, szybciej i sFawniej.
5or"*" r-"irvg"ieta zostalaby prawdopod;bnie jesieni4, tymczasem soltysi otrzyml'waliby

aityctrcza"owa J.te. widz€, ire n;jwieksze obiekcje budzi potracenie diety za nieobecnosi na

"."j1. 
wooja" do wypowiedzi iana soltysa, dlaczego nie powt6rzono^starej uchwaly'

Powt6oono, o.ta byto Llpia dotychczas obowiazujqcej. Ale co sie zmienilo? Organ nadzoru
sie zmienil, zmienil swoje podejecie."

Soltys wsi Szczupliny - Pan Adam Bochno: ,,przepisy zmienily si9-dla soltys6w, a dlaczego

nie dla radnych? Za to, Ze soltys pracuje 24 godz. potr4ca sie nam dieta."

Radny - Pan Piotr Kamitrski zwr6cil uwa89, ze pmca soltys6w jest bardzo specyficzna,

w]'rnagaiaca poswiecenia du20 czasu prywatnego.

Radny - Pan Piotr Rydel: ,, powinnismy zapyta6 wszystkich soltys6w, czy zeczlviscie sie sq

przypadki, kiedy soltys jest nieobecny przez dluiszy czas."

Wiceprzewodnicz4cy Rady Gminy - Pan Dariusz Tara: ,,pomimo rozsftzygniecia organu
nadzrru nadal podtrzymuje $toje stanowisko i proponowane poprawki. Chca aby soltysi
vrypo{riedzieli sip czy chc4 abysmy przyjeli te uchwale z takimi poprawkamj, czy w takl'l:.
brzmieniu jak otrzymali$my, czy tezw og6le odroczyi to na p6zniej."

Soltys wsi Koszelewki: ,,nie zostalem soltysem dlatego, ZeW otrzymryae dieta 600 czy 400

t, ale po to Zeby utykonylvai place na Pecz spolecznosci. Oczekuje od Rady, aby uchwala
przf]pisy zgod^a,e z pr".Episami q,yzszej rangi. Moie Wloby dobrT.e aozy6 skarge kasacyjna."

Solvs wsi Koszelewy: ,,w tej uchwale mamy 4OOzl a w popzedniej bylo 22Vo k'rrcW bazowei.
To j;st r62nica, no popzednia kwota wzrastalaby wmz ze wzrostem kwoty bazowej '

Przewodniczacy Rady o doz. l4iOS zavadzil 5 min. przerwa. Po pPerwie o godz.l4:lo
przystqpil do realizacji pozqdku obrad

Radny - Pan Piotr Kamifrski: ,,w czasie przen'Ja wypracowalismy propozycje: kwota diety
'f4fr'osft bedzie 22,6o/0 kwoty baznwe. Pohacenia zas zawarte w uchwale obniz€my do l% "

wiceprzewodniczacy Rady Gminy - Pan Dariusz Tara: ,,biorac Pod uwagQ zaproponowane
poprawki wycofuje sw6j wniosek w sprawie poprawek.'

Radca pm$Try - Pan Zbigniew Drzystek ,,co do wytczenia tej kwoty to wolalbym aby Pani
Skarbnik sie $Wowiedziala. JetEL chodzi o te konsekwencje finansowe sa zbyt iluzoryczne.
Nie takijest sens, no ale sa te potacenia."

Radny -- Pan Dariusz Karbowski; ,,proponuje, aby soltysi przez aklanracje wyrazili swoje

wiecej pytai nie wniesiono. Prz€wodniczacy Rady zamknal dyskusja Po odczytaniu
projektu uchwaly poddal go pod glosowanie.
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Rade Gdtry w glosoEanlu Jaw'tyd ne ust'wowy slled Rady 15

15 Radrych, Jed|toglo6nlc gloaanrl:
- 15 - ,,ra",
- O - 

"p.zeclw'-o - ,,w3trrymuJqcych sle"
p"qJeL ucrlate ni v'Jl66l1.s s sPtewle ust&le|rla vy'oko6cl
dtct dle soltF6s.
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

Raahych w obecno€cl

I zased prrJtr|lawanla

6iiElalania na Rzecz Rozsolu Gmin Kurzet'rlt I Gtodzlczno

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wqgrzynowski wyjasnil' i' w zwla?k\ z .re2rygnacl4 
przez

ao&"fr"r""Jt""go przedstav/iciela ;aszej Gminy w Lokalnej Grupie Dzialania' Rada musi

wybra6 nowego reprezentanta.

Przewodniczqcy Rady otwotzyl dyskusja nad projektem uchwaly'

wobec braku pytari zamknql dyskusja. Po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod

glosowanie,

Rada Cetny w glosowaDlu Jawnlro D'a ustawoey sLlad Rady 15 Rednych tt obeclogcl
15 Radnych, Jedroglognle 6losaml:
- 15 - ,,ra",
- O - ,,ptzccltt"
-O - ,,ssttzjrmrrJ4cych sle"
podJela uchrale Nt VU/67l15 v
c|ltny Rybno do stowerzjrazettla
Kuzctnlk I Gro&lczno
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Tlustapowledra po|!|tlLa przvrodv

Wyja6nien udzielil W6it Gminy Rybno.

Pp€wodniczacy Rady otworzyl dyskusje nad Fojektem uchwaiy

Wobec braku pytafi zamknal dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod

glosowanie.

Rada GmlDy w glosowaliu Jaw'ltrm !a ustawowlr sllad Redy 15 Radnych w obecnoScl
15 RadDych, J€dloglosde glo8adl:
- 15 - ,,2a"'
- o - ,,przeclw"
- O - ,,wstrrlrmqtqcych ate"
po4J€ta ucheale ltr Vn/68/ 15 w spraste ustsnowlenla Poonlka ptzyrody

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

S|' dlana ReeulemtEu udzlelatda podocv aeterlalnel o charakterze soclalnvm dla
ucznl6w rardeBzkalvch lre teteEle Gmhv RvbDo

Wyjasnieri u&ielil W6jt Ominy Rybno. Wskazsl, Z€ do tej pory sprawy z zal<resu
przyab\xa']i,a stypendi6w socjalnych prowadzil pracownik Urzqdu Gmjnv. W z:'.iazkrJ ze

2miana prz,episow prawa czynnosci z tego zakresu zostaja przeniesione do Gminnego
osrodka Pomocy sFolecznej.

Nastapnie Przewodniczacy Rady otworzyl dyskusje nad prcjektem uchwaly

sDrawle ,mlany uchwaly s sPrasle PrzystqPienla
LokaheJ Grupy Dzlslanla Da Rzecz Rozwoju Gmltr

t7



wobec braku pytai z€Inknql dyskusje. Po odczytaniu projeldu uchwaly poddal go pod
glosowanie.

Rrda cEtny v glosowedu Jawqnr tta urt rosy Bklad R.dy 15 RadDych e obccroScl
15 Radnych, Jedtoglo€nle gloaaml:
- 15 - ,,re',
- O - ,,lrrzcclw"
- O - ,,tratrzymdqcych slg"
podjela uchwele nr VU/69/15 e aprawle znlana Reguldnlnu udzlelonla pomocy
materlal'rcJ o charahctze aocJalnJrrd dls ucrnl6s tamleszkalych aa terenle GEhy
Rybro
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

glupowainleda Xlerosrlka Gdlnneeo Osrodka Pomocv Sttolcctrel w Rvbnle do
DrowadrenL Dosteoowanla w sDrerrach 6wledczerla Dopocv datcdolncl o chetekctte
soclelnvb dle ucznl6w t &mleszlalvch na ter€nle Gnrlnv Rvb[o

w6jt Gminy -Pan Tomasz Wcgzynowski wyjaarril, 2e ut zwiqzkJ z przedesieniem stypendi6w
socjalnych do zadai Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej nalezy kierownikowi tej
jednostki udzielii upowainienia do dzialania w tym z3kresie.

Nastcpnie Przewodniczqcy Rady otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

wobec braku plt€6 zamknat dyskusje. Po odcz}'taniu projektu uchwaly poddal go pod
glosowanie.

Rada Gdfury w glosowanlu JaerJrD nt ustawowy stlad Rady 15 Radlych w obecloScl
15 Radnych, Jednogloinle glos.ml:
- 15 - ,,ra",
- O - ,,przeclw'
- O - ,,w3trzlrEujqcych 3l€"
po4jet uchwele Nr vlll7ol 15 E sPiasle uPowainlenle l(letow'rtka Gml!'l€go ostodta
Fomocy Spoleczacj t Rybnte do ptovadzenls post€powenle w sDtaeach 

'sladczellapomocy EaterlelDcJ o chrrsLtcrzc 3ocjalnyE dls ucrnl6w zaElesrlalych ne terrenle
cmlDy Rybno
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lohadanla tvtulu ..Hoaorose{o ObYwetela GEinv Rvbno" dla Pela Karole ollasv

w6jt Gminy -Pan Tomasz wegrzlrrowski wyjasnil, ze decyAq Kapituly na honoroweSo

obwvatela naszei Gminy wybrany zostal Pan Karol okrasa. Poinformowal, z urcczysta sesje'

ooiczas kt6rei p'anu Xarotowl Ol.asie zostanie nadany tytul Honorcwego Obyvatela planuje

!iq;a + si.rpnia br. Ponadto poprosil soltys6w o pzygotowanie sie do tego wdarzeoi'a
poprzez przygotowaljrie potraw, kt6re b9dzie nast9pnie ocenial Pan Okrasa'

Nastepnie Prz,ewodoiczacy Rady otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly'

wobec braku pytari zamknal dyskusje Po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod

glosowanie.

Rada Gmtny s glosowaBlu Jawnlam Da ust wosy sllad Rady 15 Radnych w obecno6cl

15 Radnych' JedEoglo6nle gloaaml:
- 15 -,,ra",
- O - ,,plzecls"
- O - ,,wstrzlrEuJqcych sl€"
oicr"il o"il-rri Irr vIUZrlrs w .prawte tradanta tytulu ,,Honorosego obysatcla

bmiay Rybno' rtla Pena Karola oltasy
18



Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

Po glosowaniu obmdy opu6cil Radny - Pan Piotr Rydel, stan skladu Rady 14 radnych

lllpodlccla wsp6lDr&cv Dartlcrsklel GmlnY RvbEo z G|dha t{eldetr lReDubllk&

Federalne ![lemlecl

Wyia6nien udzielil Wdjt Gminy - Pan Tomasz Wqgrzynowski Wskazal' ia nawiazana

wspolpraca wptynle torzystnie na rozwdj spoleczny' gospodarczy i kulturalny'

Nastepnie Prz€wodnicz4cy Rady otworzyl dyskusja nad projektem uchwaly'

Wobec bralru pytair zanknql dyskusje. Po odczytaniu projehu uchwaly poddal go pod

glosowanie.

Raale Gmlny w glosowsnlu Jawnym 'la 
ustawory sllad Rady 15 Radlych v obcclo6cl

14 Radrych, Jedloglosde glo6eml:
- 14 - ,,ra"'
- o - .ptzeclw"
-O - ,wstrzytEr{iqcych sle"
p"ajeit 

".h-.li 
ll-" vrllT2tLs t sprasle podjecta ttsP6lPracy Partncrsktej cmiDy

Rybtro z Gmlnq Hctden (RePubltka Fedctalne NieDtecl
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

wyjasnieri u&ielil radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek:,, w poprzedniej uchwale byla wprost olce6lona
wysotoie UoninUty. Oryan nadzoru stoi na stanowisku, 2e organ stanowiqcy wyra'a tylko
zlodg na u&ielenie bo^ifikaty przy spfirdaity. Natomiast wysokosc bonifikaty ol(esla organ

','lkonawczy podczas czynnosci zwiqzanych przy splzedai nieruchomosci "

Nastqpnie Przewodniczacy Rady otworzyl dyskusje.
Glos zabmli:
Wiceprzewodniczacy Rady - Pan Danusz Taia. ,,mar[ fiadzieje, ie zrrajac stanowisko Radny,

autiec ie po rli2ej 109/0 Pan W6it nie zejdzie.'

w6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski: ,,oczywiscie bede sia tzymal t€8o, co wczesniej

zostalo ustalone. znamy sytuacje tych lokali wiem, co nas czeka jesli ich nie sPrzedamy'
jakie trzeba bedzie poczynii inwestycje w tych mieszkaniach."

Radny - Pan Dariusz Kartowski: ,,nie pozbywajmy siq tych mieszkai, poniewai nie mamy
mieszkatr socjalnych. Na pPyklad Urzad Gminy Lubawa pobudowal 6 mieszkarl socjalnych'
Byly to bardzo dui€ koszty, a my wyzb]'wamy sie tych mieszkari za 10olo. Te mieszkania sa w
srednim stanie, trzeba je odnawiac, ale to nieduze kosztj/. Nie wiem, czy zostanie spEedana
szkola w Truszczynach. Jak pozbadziemy si9 wszystkich mieszkai socjalnych, to bedziemy
mieli problem z zapewnieniem ich potrzebujacym "

Radny - Pan Piotr Kamiirski: ,,Panie W6jcie jezeli Rada nie Podejmie tej uchwaly w takim
ksztatcie jak obecny projekt, to czy to zostanie zakwestionowane?"

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek: ,,stanowisko organu nadzoru $Ynika z interprctacji
przepis-6w prawa. Ten przepis o bonilikatach ulegal vrielu zmianom na przestrzeni wielu lat.
ijstawodawca zmienil zdanie, bo istotnie tak bylo, 2e tq konkretna stawke Rada Cminy
musiala okreslid. Przepis byl krytykowany, rtiec ulegl zmianie. Obecnie mamy zapis dosd
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elastvcznv. To alcualne brzmienie zaklada wzajemne zaufanie organu stanowracego oo

.il".l" 'ri,r,*"""*"*J.. 
zasteeienie wynikalo, rze organ wykonawcziy okre6la \{rysokosd

bonifikaty, a organ stanowrqcy wtaia. zeoae na j;i udzielenie To 
-cz€sto 

wynika z

"toficr"o'sci, 
ttor-e 

"afe2ry 
uwzglQdnid w trakc-ie przygotowania nieruchomo6ci do zbycia "

Radny - Pan Piotr Kamillskr: ,,tu nie cho&i o brak zaufania Taka uchwala iuz podjeli6my'

Czy w ciqgu dw6ch miesiecy zmienilo siQ prawo?"

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek ,,prawo sic nie znienilo, natomiast organ nadzoru

ppyjql takie stanowisko '
Radny - Pan Waldemar Reszka:,, trzeba okresli6, czy jestesmy h€ltowani powainie, czy nie'

Nie wierze, aby w ciagu miesi4ca, od ostatniej sesji. Byla debata na ten temat My6lalem, ze

tematjesilu2 zakonczony i zostalo 1oolo, a Pan teraz m6wi,2€ prawo sie zmienia wyst9puje
do Pana i takim $'nioskiem, aby ustalil Pan akty prawne obowiazujace w naszym kraju,
aby6my wiedzieli co podejmujemy."

Radca prawny - Pan ZbiSniew Drzystek ,,nie bardzo rozumiem pytanie. ."

Radny - Pan Waldemar Reszka: ,,c2ry w ciagu miesiqca zmienilo sia prawo? Bo Pan m6wi, ze

prawo sic zmienia,"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrz]'nowskii ,,organ nadzoru dziala trochp jak s4d i wyrcki
mogq bye roZTIe na t4 sama sPrawe Z takrmi sprawami to jest normalne. Im wiecej

bed;iemy reformowai Gmine, lym wiacej bedzie rozstrzlgniQe, k6re bqdziemy musieli
zmieniai. Tojest nic nadzwyczajnego To jest normalne, takie rzeczy siQ zdarTaia,.

Odnoszac sie do wypowiedzi Pana Tary. Ja Paistwa proszQ o co6 zup€lnie przeciwnego Te

dwa lokale nie sa lokalalni socjalnymi. My je wydzierzawiamy tjTtl Panstwu' kt6rzy od

zawsze tam mieszkali. Tam mieszka rodzina wielopokoleniowa. Mieszkanie socjalne ma to do

siebie, Ze jest oflo rotacyjne. Kieruje sie innymi prawami. Mamy problem z lokalami
socjalnymi, ale pustymi. Wyobrait ie sobie usuniecie tych ludzi z tych mieszkai. Jest to
ruecz rlie moiliwa.. Jako Rada w trosce o pieniadze publiczne powinnysmy si9 takich lokali
wyzb}'wai, bo one maj4 na &isiaj wartose :iadna. Albo ci ludzie, albo nj'kt. T,Bodr)ie z
prawem lokalowym musimy im wwl)e rzeczy zapewni6: woda, ogzewanie itp. Jei€li w teJ

ih-ili ci Pai*t"o do mnie pzyjdq i powiedza, ie zepsul im si€ piec, to z naszych podatk6w
musimy im ten piec naprawii. Ppez lata Agelrcia Nieruchomosci pr6bowala sprzedac im te
mieszkania. 'Iylko te dwa mieszkania zostaly. Jezeli pr6bujemy znalezc spos6b na
uzdrowienie sytuacji ekonomicznej Gminy, to takich lokali musimy sig uyzbj.lva6 Owszem
lokale socjalne s4 nam potrzebne. Filozofig jaka jest w Lubawie, tei chcialby z,stosowaa u
nas. Wybudowad dom z tych funduszy Ministerstwa Pmcy i Polityki Spolecznej Ale my nie
jestesmy tak bogata Gmina, iieby przy niewielkim wsparciu postawii blok z mieszkaniami
socjalngni. Moga Pairstll'u zagwarantowad, ie po nlzej 10"/" \ie zejdQ przy tej sprzedaiy. Tu
mamy 10% .viat'losci, rzec?bziawca wycenil i te pieniadze wplyn4. Jeieli te pieniqdz€ nie
wpb'na to gwarantuie,2e badziemy musieli robid przesuniacia zeby pewne napra{y zrobii.
Jest czym6 niemcjonahym trzymanie przez samorzqdy talich mieszkai."

Radny - Pan Dariusz Karbowski:,, Panie w6jcie nie zgadzam sia z Panem, bo 5 litr6w farby
kosztuje 27 zl. To nie sq duz€ wydatki dla Gminy, a ci mieszkaricy i tak sa na utrzymaniu
Gminy. z tego co wiem to za nic nie plac4. Nie wiem, czy Pan im nie zrobi l$zyi'dy oddajqc
mieszkanie za l0o/", poniewaZ ci ludzie nie bqdq mieli zdolno6ci kredytowej i taki ich nie
kupia. To juz 4 czy 5 sesja, poczqtkowo Pan W6jt upieml sie, :ieby oddad je za lyo, Rada sie
rie 4odzila, p6tltriej loo/o. Juz nie wiem, czy kto6 ma w tym jakis interes, zeby odda6 tym
l.udzLor , czy IdoS jest po rodzinie z nimi. Dochodze do takich !1rdosk6w. Zastanawiam sie
dlaczego Pan w6jt tak nalega?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wqgrzynowskii ,,i tu wlasnie wychodza takie nasze podejP€nia.
Nie znsm tych ludzi. Nie jestem z nimi spokrewniony. Z jed'l4 z Pari, kt6ra tu sprzata
rozmarrialem. Nie wiem kto to jest, znam tylko te r".Eczy z pism. Nie ma drugiego dna, jak
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suqeruie Pan Radny. Tpeba o tym m6wi6 Jest Pan Waldek Reszka, Pani Soltys oni znaja

w"ji r""a"i. e.l.ki. drugie dno Panie Radny widzi Pan w tych pocz]'naniach?'

Radny - Pan Dariusz IGrbowski:,,Panie Wdjcie ta rodzina miala sansq kupii to mieszkanie

oJ ngencji. Jest teraz rla garnuszku Urzedu Grrliny i to sie nie zmieni Jak.podarujemy im te

-i."?Ltii. to na pewnJ aabj beda na garnuszku urzedu Gminy' Tylko,jak moze pan

"pojlzee 
r|r o.rv 

"r"oi- 
wyborcom, *tarzy cigzko pracowali na te mieszkania Ja si9 na pewno

z Ern \i,e 74od4."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski: ,,te 1oolo kt6rc ustalili6my, to jest ta sama kwota'

tt&a wteay wszyscy inni zaplacili. Wiec smialo spojrzQ ludziom w -twarz 
i to nie bedzie

oastepstwo. egencjaf'lieruchomosci skwaplinrie pozbyta sie tych mieszkai, bo dla nich byl to
koszt,"

Radny - Pan Dariusz Kar:bowslo; ,,ieby na nastapnej sesji nie bylo zaPisu, Ze zastosowano

to/o."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wqgt4mowski: ,ia nie uciekam, wszystko jest jasne "

Radnv - Pan Waldemar Reszka: ,iak juz raz cos ustalilismy, tak jak Pan W6jt powiedzial,

miejtaRcy sie zgod li. na lO%. W Zabinach teZ jest taki lokal, pozw6lmy temu Panu tei
wykupii. Wszyscy mysl4, 2e sprawa zamkniata z tFni mieszkaniami Chcialbym mie6 jaki6
dowi'd, 2e ci lvdzie zaplaca te 1070."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wagzynowski: ,ieZ€li chodzi o mieszkanie w Zabinach, to ten
Pan nie wykazuje iadnego zainteresowania, on nie chce tego mieszkania. Ci Pailstwo
wyraiiajq chai kupna tego mieszkania. Gwarantuja, i,e za mniej jak 10ol. nie spv€dam."

Wiceprzewodniczacy Rady- Pan Dariusz Tara: ,,popre uchwale taka jaka jest Organ
nadzorczy ?;a1<westionowal nam ta uchwal€, i€ nie mo:remy jej prryj4i okreslajac procenty
bonifikafy. Skoro W6jt si€ wypowie&ial, 2€ daje slowo, to jeieli je zla'Iie, to badzie rcz\iczorry
za to pnez txyborc6w i prTnz Rada."

Radny - Pan Piotr Karnifski: ,,zastanawia mnie co bqdzie jak ci ludzie na kupno mieszkania
wezma kredyt i spz€daja te mieszkanie, bo nie badq mieli 6rodk6w na splate zobowi4zarl a
nastqpnie przyjdq do rras po mieszkanie socjalne?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegz]'nowski: ,,prawo lokalowe chroni tego, kt6ry mieszka w
dan).rn lokalu a nie wlasciciela. Nikt nie ru szy rodzlny , nikt nie chce kupowac mieszkania z
lokatorem."

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: ,iuz sFzedawali6my takie lokale, bo dla Gminy jest to
korzys6. Ci co s4 na garnuszku Gminy to dalej b9da, ale Gmina nie musi inwestowai
mieszkania. Nie mozemy dopusci6 do tego, 2€by ci Paistwo zostali usunieci, bo bedziemy
mieli zaraz media. Nie wiem czy koledzy tego c}rcq. Zawsn m6wia, ijeby jak najwigcej dawa6
ludziom, nawet za te l0o/o.. Gr|ina pt?,eciei i tal< si9 n tym nie wzbogaci."

Wiecej pytan nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zamknal dyskusjq. Po odczltaniu prcjeLtu
uchwaly poddal go pod glosowanie.

Rada GDIEy w glosor'eltlu Jar'rlrE !a ustswowy sllad Rady 15 Radnycb w obectroaci
14 Radrych, Jedloglo6Dle gloaaEll

- 3 - ,,przecls"
- 6 - ,,estrzymqrqcych alg"
podjela uchsalc ltr vI/73/15 t' sptawle wyraien|... zgody tt u&lelenle bonmkaty od
ceEy Dleruchomoicl.
Uchwala stanowi zalacznik do Fotokolu.
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131 wvrai.nla ztodv na udzlelenle bollflketv od cenv nieruchonogcl

P&ewodniczacy Rady po odcz:rtaniu projektu uchwaty poddal 8o pod gtosowanie'

Rada Gttrby tr glosowentu Jasrjrm ne u3tswosy stlad R.dy l5 Radnych w obccroscl
14 Redlych, J€dlogloisnle glosaEl:

- 3 - ,przeclw"
-6 - ,,wstrryEuJacych slg"
podJela uchsale Nt V'trl74lt.' v aptawlc tryrai:eate tgody Ea udtlelenlc bontnLsty od
ceny eruchoDo6cl.
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

141 deodplatle{o otzelccla rleluchomo3cl z otzcznecrelielo re ccle lelreacvlne

Wyjasnien udzielil w6jt Gminy - Pan Tomasz W9grzj'nowski.

Nastepnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusj9 nad projektem uchwaly.

wobec bmku pltafi zamknal dyskusja. Po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod
glosowanie.
Raal. cmhy w glo3owenlu Jesttjrro !a ustawoFy stlaal Rady 15 RadDych w obecnoiici
14 Radnych, Jednoglo6dc glosanll

- O - ,,prrcclw"
- O - ,,wstrryouJqcych 6te"
podJela uchwale Nr V[/75l15 s sp?awle Dlcodplatnego ptzejecia Dleruchonoscl z
przernaczcnlern ne cele rekreacyjne
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

151 nleodptatle€o prrelccle rrlcr[choEo6cl , przezllaczenlem 
'ta 

cele reLrsacvlEe

Przewodniczqcy Rady po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod glosowanie.

Rada cmitry s glosolrealu JawrrJrm n4 ustewosy Bllad Rady 15 Raddych w obecrro6ci
14 Radlych, Jednoglo6nlc glosaEt:

- O - ,,przeclw'
- O .,,wstrrymuj4cych sle'
podjela uchsale Nr vlll76ll5 w spnawle deodplatnego przejecla nleruchomodcl z
ptz eznaczenlcs !a cele relrcacyJEe
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

Ad.a.Dystusja !a tcmat budowy LurnlL6s w mlejscowo6cl Gtalewo-Stacja otaz apel
Rady Gbt|ly Ryblo w sprawte nlewyroicnle zgody na budowe Lurntt6rr - Apel Rady
cmlny w sDtacle Dl€slrtaieda zgodly na budorr€ kurnik6s.

Ppewodniczacy Rady - Pan Andzej Korancki udzielil glosu Pani Marzannie Borkowskiej.

Radna - Pani Maranna Borkowska zwr6cila siq do Pana Janusza Kaczmarka Radnego Rady
Powiatu Dzialdowskrego o zajacie stanowiska w tej spmwie plzez Rada Powiatu
przygotowanie apelu oraz o wsparcie dla mieszkafc6w Gralewa-Stacji.

lviceprzewodniczacy Rady - Pan Dariusz Tara odczytal Apel Rady Gminy Rybno w sprawie
niewyraienia zgodny na budowc kumik6w w miejscowosci Cralewo-Stacja.
Po czym Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusje.



Glos zabrali:
Solws wsi Szczupliny - Pan Adaln Bochno zwrocil uwage jeZeli Pan G6rnecki bedzie mial
swoje ir6dlo wody, to starci na tym przede wszystkim Gmina przy obserwowanym spadku
poziomu wody.

Soltys wsi Tuczki - Pani Elzbieta Nazari ,,czy istnieje mozliwo66,z\ rr5cenia siQ do Pana

G6rneckiego o u&ielenie informacji dotyczqcej zatrudnienia w jego lirmie, ,ieby mie6 Poglad
ile os6b pracuje, staZ pracy i Eysoko6d zarobk6w. Slyszalam niezblt pozltywne opinie na
temat pmcy u Pana G6rneckiego."

Pan Janusz Kaczmarek - Przewodniczqcy Rady Powiatu Dzialdowskiego: ,,chce tylko
rr.utt6rrye, iE ten Pa nie odpuszcza. Musimy uzbroi6 siQ w mocne atgumenty. Pan C6rnecki
ma teL tereny w My6leta, ale na naszym terenie wykorzystal brak pLanu zagospodarowarua
przestrzenneSo."

Na tym dyskusja zakoiczono.

Ad.9.wyat{rtente Pana Janusza KaczEarLa - Railtrego Rady Powlatu Dzialdos8Liego
|re temat bczdodnoscl t'36s,

Pan Janusz Kaczmaiek - Przevtodniczacy Rady Powiatu Dzialdowskiego przedstawjl Radzie i
Soltsom prcblem bezdomnoSci ps6w na terenie Gminy.

Ad.lO.WolEc wtrtoakt i zaplrtada.

Przewodniczqcy Rady odczytal podziekowanie dla Rady Gminy z.a udzial w akcji
charJtatywnej ,,Mecz dla ZaSk1".

Glo. w dFkuBJl zabrali:

Radny - Pan Piotr Kamiriski: ,,chcialbym zwi6ci sie z prosba do kolegi Radnego Tary, aby
zwr6cil sia z interwencjq w Ekologicznym Zwi4zk'r o terminowe odbieranie odpad6w
wielkogabarytowych."

Wiceprzewodniczacy Rady - Pan Dariusz Tara : ,,na ostatnim posiedzeniu Zgrcmadzefiia
Delegat6w poruszalem kwestig nieterminowego wylvozu. Tak samo jezeli chodzi o worki. Pan
Niediwiecki "nbowivd sie, Ze bedzie rozll:.awial z KOM,A na ten temat. Jednoczesnie Pan
Nied-Zwiecki prosil, 2rby ?a. kaidy'll raT/-'Jl zg,laszad jeZeli sa tego typu sltuacje. Oni twierdza,
2e I)ie ma iadrryc}] zgloszefi. Jezeli za6 chodzi o odpady wielkogabarytowe Pan Prezes prcsil,
aby wczesniej zglaszai tal<i fakt.'

Sol8s wsi Rybno Pan Henryk Wisniewski: ,jezeli chodzi o te gabaryty to rozmawialem z
Prezesem Kordeckim, 2e nie sq odbierane. On zas twierdzi, Ze ostatnio zebrali duio Ech
odpad6w. W sprawie work6w tlumacza sie tyln, ia bardn duzo kosztujq. Work6w zostawiaja
tyle, ile rystawimy work6w z odpadami."

Wiceppewodniczacy Rady - Pan Dariusz Tara: ,je2€li chodzi o te worki wypowie&ialem sie
jasno, Ze jako oby'lvatele mamy podpisanq umowe z Dzialdowszczyzrr{ a nie z KOMA. To
Dzialdowszczyzna powinna tak negocjowac z wykonawcq, aby te worki mieti."

Radny - Pan Piotr Kamidski:,,skladalem pismo w sprawie zniesienia pomnika przyrody -
tego dPewa, jak ta sprawa wyglada?'
Nastqpnie odczltal pismo Fundacji w sprawie odstqpienia od umowy na prowadzenie
Punktu informacji Turystycznej.
,,Mam pytanie do koleg6w, kt6ry z Radnych tal< sie zacho\.a1, bo to pismo oskarie kaidego z
nas. Liczylem, i€ Pan Standarski przyjdzie na sesja i nain wyja6ni."



Wiceprzewodniczacy Rady - Pan Dariusz Tara: ,,Pan Standarski rrie uczestniczy w sesji, ale

pzyslal pismo wyjasniajAce. "
Nast€pnie odczltal pismo wyja6niajqce Pana Standaiskiego
,,Jesdm zdziwiony, bo m6wi sie tu o Radnych a nie o konkretnych osobach Ja nigdy pod

adresem tej Fundacji niczego takiego nie m6wilem."

Radny - Pan Piotr Kamifrski: ,,od kiedy Pan Standarski naleiry do Fundacji ,,Twoja Sansa?"

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz:,,Panie Przewodniczacy mam do Pana trocha pretensje'

tu2e;ztlal Pan o takiej fantastycznej akcji. rytalem koleg6w, ale nikt nie vriedzial o tym.
Jesli robi Pan taka akcjc w ramach Rady chetnie tez bym wzial uddat. Troche ptzykro 

'rl. 
z

jakiego powodu to tak wyszlo? Pani Sekretarz, czy cos wiadomo na temat Internetu
szerckopasmowego.?'

hzewodniczqcy Rady: ,,akurat bylem w Pto6nicy na spotksniu, ale ja tego nie
organirwalem. "

Radny - Pan Piotr Gurgjelewicz: ,,przejeid|al Pan przez Plosnicq?"

Przewodniczacy Rady: ,,otrzl,rnalem telefon, i€jest taka sprawa."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski: ,,Panie Piotl7a, Wzepraszam to jest moja v/ina. Nie
ogmlem tego, wlaiciwie oganiczylem sie tylko do jednego telefonu do jednego Radnego."

wicepEewodniczqcy Rady - Pan Dariusz Tara poinformowal o organjz)wanyn 27 czeralca
tumieju charytat wnym w pilke nozna ,,Gramy dla Malgosi".

Radny - Pan Piotr Kamiiski:,jak wcze6niej m6wilem musimy opracowa6 harmonogram
imprez w Gminie. W sobote byly 4 imprezy, w tj/m momencie robi sig chaos."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegr4/nowski:,,to wynik duzej aktlvnosci r6znych Srcdowisk."

Radny --Pan Marian Granica: ,,czy jest prawda, b od \\,rzeqnla be&ie w szkolach
podstawowych zlikwidowana logopedia? JeZeli tal, to dlaczego?"

W6jt cminy - Pan Tomasz Wagrz}'nowski:,,nie bedzie logopedii, bo to bylo wszystko z
programu ze Srodk6w zeenehznych. Logopedia jest konieczno6ciq. Wr6cimy do niej,
optJ'mistycznie od p6kocza. Na dzisiaj nie ma pieniedzy w budz€cie. Skad wziai na Wch
wszystkich logoped6w pieniadze? Oni byli zatrudniani na czas okreslony z piernedzy

Radny - Pan Bogdan Wantowski: ,,dlaczego orkiestra zostala pozbawiona miejsca do

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wag.zynowski:,, nie r6bmy atmosfery, 2e cos jest nie tak.
Orkiestra na razie Swietnie gra i wszystko pasuje. Prosze 

'ra'J 
dae ieszc?n troch€ czasu.

Myslp, Ze na trwale roz\xria2eroy ptoblem, gdzie ta orkiestm ma sia podziai. Nie pozwole, i€by
tej orkiestrze cos sie stalo. To pomieszczenie na g6rze, to tez nie bylo itadne pomieszczenie
dla tej orkiestry."

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: ,,nav/iAzujqc do logopedii to bylismy wzorem dla okolicznych
Gmin w tej &ie&inie. Wielka pro6ba, jakby byla mozliwos6 ...'

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegzynowski:,, mielismy stu procentowe dofinansowanie. Skoro
czekaja nas, moze likwidacja Szkoly Podstawowej w Jeglii, gdzie jest 10 etat6w nauczycieli,
bo nas na to nie sta6. Dokladamy rocznie 400 - 450 ty6 do tej szkoly. Ja odpowiadam za
budzet, ja podjqlem t€ decyzje. Nie ma pieniadzy na logopedia, bez tego ludzie wyi,yja sa inne
rzEczy, ?,a kt6re goi4 nam wysokie kary. Do Dyrektor6w wystosowalem pismo
zobowiAzuj4ce ich do pewarych czynnosci. lrgopedia jest przy Osrodku Zdrowia. Wie'Jr, in
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moie ciaiko jest czasem dojecha6. wielu nauczycieli poznalo przEz t4 logopedig ciekawe

techniki logopedyczne. Mamy kilka przypadk6w zdiagnozowanych Nie pozostawimy tych
ludzi bez pmcy."
Radny -Pan Marian Granica: ,,chodzi tu o nasze dzieci 1z']ajdzmy pieniadze dla nich."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegr2,ynowski: ,,od p6lrocza ruszymy. To co mam przesun46?
czego mam nie robi6? Za duito rJramy zsJeglosci. Na naradach z dyreldorami m6wilem, ze to
jest moja decy4a."

Radny - Pan Bogdan wantowski:,, jaki termin jest na odpowiedi na pismo?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski: ,jeieli chodzi o Pana pismo to do 3 diesiecy mam
pmwo, jezeli sprawa wymaga analiz."

Soltys wsi Gronowo- Pan Miroslaw Mezykowski: ,,otrzymalem pismo od Pani sekretarz na
temat mojego udzialu w szkoleniach. Zaskoczyla mnie odpowiedi Pani Sekretarz."
W t an miejscu odczytal tre56 pisma.
lcytycznie odni6sl sie do stawianych mu w pismie pouczen.

Sekretarz Gminy r Pani Jolanta Jendrycka: ,,o co Panu chodzi...?"

Soltys wsi Gronowo- Pan Miroslaw Mei,ykowski: ,,chodzi o to, Ze pisze Pani o
odpowie&ialnoSci soltys6w za cos do czego nie maja uprawnie6."

Sel(etarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka: ,,odpowiadaj4c poinformowalam o ramach
pmmych funduszu soleckiego. Poinformowalam tez, 2e szkolenie na temat funduszu
soleckiego zorganizowane pr"zez Palria Skarbnik nie mialo charakteru prywatnego a nade
wszystko wykladowca byl kolegia.nt Regionalnej Izby Ohachunkowej w Olsztynie.
Wystosowalam do P€na pismo bo opowiada Pan, 2e urzqd organizuje prywatne szkolenia. To
nie bylo prywatne szkolenie Pani Skarbnik, ale szkolenie zorganizowane dLa Paistwa
soltys6w przez osobe najbardziej kompetentna w tej materii. Szkolenia te mialy na celu
przybliZ€nie soltysom funduszu soleckiego cd strony praktycznej i teoretycznej, jak r6rniez
przygotowanie do pracy z funduszem. Byla tez sugestia Pana soltysa z Naguszewa, aby
pracownik Urzedu bral udzial w zebmniach wiejskich i wyjasnial jal< korzysta6 z funduszu.
Nie zgodzilan siq na to prosbe, poniewaz uznalan, Ze fundusz ma pobudzad spolecznosd do
dzialania a nie oganiczad. Macie sami szuka6 i promowad swoje pomysly.'

Soltys wsi Gronowo Pan Miroslaw Meikowski: ,,ohe6lenie- prywatne-odnosilo sie do
szkolenia zorganizowanego przez Pana Kasprowicza. Dlaczego my soltysi mamy odpowiadae
za fundusz.

Soltys wsi Rybno- Parr Henryk Wisniewski: ,,na szkoleniu bylo podane, )E z,a budt,/-t
bezposrednio odpowiada soltys, a po6rednio w6jt.

Wiceprzrwodniczqcy Rady - Pan Dariusz Tara: ,, szkolede bylo po to aby uchwala podjeta
przez zebranie wiejskie byla wlasciwie podjeta, ,ieby W6jt jej nie odrzucil. Nie chodzilo TU O
jakAs odpowie&ialno3d materialna."

Soltys wsi Rybno- Pan Henryk Wisniewski: ,,prcsilbym o zebratie wszystkich sottys6w i
wyjainienie tych wszystkich rozbieznosci, kt6re pojawity si€ na zebraniu.'

Soltys wsi Koszelewki - Pan Marcin Modzewski; ,,moim zdaniem problem w)'wi al sie z
powodu nie preclzyjnego okreslenia \,v trakcie tego szkolenia."

Radny - Pan Czeslaw Mede6ki: ,,mam pytanie do soltysa z Rybna, bo zorganizowal pan w
piatek spotkanie, nie zaprosil nas Pan.
Nie dostalem zaproszenia, a ka-idy dostal zaproszenie. Jak to spotkanie wygladalo?
Raz juz Pan soltys zorganizowal takie spotkanie za plecami. Zebml podpisy i nie pokazal
nikomu dokumentu tylko zebml falszywe podpisy. Oklamal, a p6zniej nawet kotega
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Wantowski, na spotkaniu w Rybnie, festynie wysmiewal sia (brak nnzlilroSci odczgtania
dfu)ielal

Soltys wsi Rybno-Pan Henryk Wisniewski: ,je6li chodzi o zebranie wiejskie nie mam w
obowiazku kaidego mdnego zaprasza6, wszyscy przycho&a."

Radny - Pan Czeslaw Mederski: ,jak mam sie domy6li6 jako radny, 2e soltys organizuje
spotkanie?"

Soltys wsi Rybno-Pan Henryk Wisniewski: ,,'Jlam nadzieje,2e ma Pan lntemet, moZ:na wejs6
na strone Gminy i zob^czye. Do kogo man Pan pretensje? Nie pisalem ir€dlrych zaproszef,
irby Pan radny pr.ysz,"dl 

^a 
zebmnie. Na zebranie wszyscy przyc}lodz9'. Zaprosilem Pana

W6jta."

Radny - Pan Czeslaw Mederski: ,jaka byla frekwencja tego zebrania? Kopaniarze sa o
mniejsza wsia a ftekwencja jest wi€ksza nZ w Rybnie.'

Soltys wsi Rybno-Pan Henryk Wisniewski:,,2a chwile powie Pan,2e nie bylo ogloszef). To co
powiedzial Pan o podpisach mam na&ieje, 2e jest protokolowane. O co teraz Panu chodzi,
jakie falszywe podpisy zbieralem?"

Radny - Pan Czeslaw Mederski:,,zbieral Pan na ulicy Lesnej popisy. Nikomu ich Pan nie
pokaa.al."

Soltys wsi Rybno-Pan Henryk Wi6niewski:,, ..Panie Mederski bylem z Radnym Wantowskim
u Pana i Pan dobrze wie o czym rozmawiali6my, a teraz Pan m6wi, 2€ jakies falszywe podpisy
zbieralem."

Radny .- Pan Czeslaw Mederski: ,,na drugi dzieli z ludi:mi rozmawialem, pokazywalem
dokument. Z czy to sie je? W og6le te wasze podpisy. L.rdzie zrezyg\owdi z tego."

Solrys wsi Rybno-Pan Henryk Wisniewski: ,,ci wszyscy, u kt6rych bylem na ulicy ksnej,
ka.Zdemu czytalem to pismo, kt6re otrzymai W6jt. Nie bylo takiej sltuacji, ie ludzie nie
wiedzieli co podpisy'r.ali. To Pan pyta si9, czy mieszkancy podpisali, a P€n stwierdzil, if jak
mieszkdicy podpisali, to ja tez podpisz€ sie."

Radny - Pan Czeslaw Mederski: ,,mieszkaflcy rrycofali sia."

Soltys wsi Rybno-Pan Henryk Wisniewski: ,,nie qycofali sie..."

Radny - Pan Czeslaw Mederski: ,,zrezygnowali..."

Radny -- Pan Bogdan Wantowski:,, ogloszenia byly pftez soltysa podane w gablocie, w
Intemecie. Wszyscy wiedzieli tylko Radny Mederski chciat (bruk rurZlAtogci odczVt@ftia
dtwiel ),,E na zdjeciu z Panem W6jtem jest w Plo6nicy.'

Radny - Pan Sylwester Kasprcwicz: ,,Pan Czeslaw co innego powiedzial, a Pan soltys juL
przekrecil."
Wiqcej p]4ai nie wniesiono.

Ad. 1 l.Zemldecle obred.
O godz.lTtoo prowadzqcy obrady PEewodniczacy Rady Pan Andrzej
wyczerpania porzadku obrad - zamknq,l obrady VII sesji zwyczajnej Rady

Na tym prctok6l zakofczono.

,-"{k4,u*^ Komsctt


